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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
2/2011. sz. 
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Készült: 2011. január 27-én 14:00 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi nyílt ülésről.  
 
 
N A P I R E N D E K :  
 

1./ Polgármesteri jelentés 
 

2./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
   Előadó: Kántor Péter Rendőrkapitányság vezetője 
  (C7-7/2011.(I.27.) határozat) 

 
3./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 

   Előadó: Jónás Sándor Tiszacsege polgármestere 
  (C2-8/2011.(I.27.) határozat) 

 
4./ Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2010. évi tevékenységéről 

   Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
  (C8-9/2011.(I.27.) határozat) 

 
5./ Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a  
     várható 2011. évi feladatokról 

   Előadó: Dr. Tiba István kistérség elnöke 
  (C8-2/2011.(I.27.) határozat) 
 

6./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 
   Előadó: Remondis Tisza Kft. ügyvezető igazgatója 
  (C2-3/2011.(I.27.) határozat) 
 

7./ Önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségek bérbeadásáról, béreinek  
     megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007. (I. 25.) sz.   
     rendelet módosítása 

   Előadó: Dr. Pető István hatósági irodavezető 
  (B10-1/2011.(I.27.) rendelet) (Z1-10/2011.(I.27.) határozat) 
 

8./ A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009 (II.12.) sz. rendelet  
     módosítása 

   Előadó: Dr. Pető István hatósági irodavezető 
  (L1-2/2011.(I.27.) rendelet) 
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9./ A helyi közművelődési tevékenység támogatásáról szóló 29-2007 (XI.29 .) sz.  
     rendelet módosítása 

   Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
       Hajduné Holló Katalin ETKIKI igazgatója 

   (Z1-11/2011.(I.27.) határozat) 
 

10./ A 23/2008. (X.30.) sz., az azt módosító 23/2009. (V.28.) és 35/2009. (X.29.) sz.  
       az útépítési érdekeltségi hozzájárulásról szóló rendeletek hatályon kívül helyezése 

     Előadó: Dr. Pető István hatósági irodavezető 
     (B7-3/2011.(I.27.) rendelet) 
 

11./ Előterjesztés a 2011. évi költségvetést befolyásoló működési kiadások  
       csökkentéséről 

     Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
     (D4-12/2011.(I.27.), D4-13/2011.(I.27.), D4-14/2011.(I.27.), 
     D4-15/2011.(I.27.), D4-16/2011.(I.27.), D4-17/2011.(I.27.), 
     D4-18/2011.(I.27.), D4-19/2011.(I.27.), D4-20/2011.(I.27.), 
     D4-21/2011.(I.27.) határozat) 
 

12./ Kérdések, interpellációk 
 

13./ Egyebek 
1./ Önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok lakhatóvá tétele 
      (Z1-22/2011.(I.27.) határozat) 
2./ Tájház további sorsáról döntés 
      (Z1-23/2011.(I.27.), Z1-24/2011.(I.27.), Z1-25/2011.(I.27.) határozat) 
3./ Szöghatár Kft. kérelme nyersanyagnorma emelésre 
      (D7-26/2011.(I.27.) határozat) 
4./ Szöghatár Kft. ügyvezetőjének véglegesítése  
      (A7-27/2011.(I.27.), A7-28/2011.(I.27.), L1-29/2011.(I.27.), 
      L1-30/2011.(I.27.) határozat) 
5./ Polgármesteri tanácsadó további finanszírozásáról döntés (szóbeli  
      előterjesztés) 
      (D4-31/2011.(I.27.) határozat) 
6./ Árajánlat a Mitsubishi szervízelésére és vizsgáztatására 
      (Z1-32/2011.(I.27.) határozat) 
7./ Bérpótló juttatás feltételeinek helyi szabályozása (szóbeli előterjesztés) 
      (Z1-33/2011.(I.27.) határozat) 
8./ Tájékoztatás induló szakrendelésekről 
      (C8-34/2011.(I.27.) határozat) 
9./ Szociális utalványok bevezetése 
      (Z1-35/2011.(I.27.) határozat) 
10./ 2011. évi Közbeszerzés terv jóváhagyása 
        (D5-36/2011.(I.27.) határozat) 
11./ Vízmű Zrt.-vel kötött megállapodás módosítása 
       (K9-37/2011.(I.27.) határozat) 
12./ Alex Fémbútor ügye 
        (Z1-4/2011.(I.27.), Z1-5/2011.(I.27.) határozat) 
13./ Tájékoztatás a Rózsa-Ép Kft. ügyéről 
        (C8-6/2011.(I.27.) határozat) 
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14./ Nagy Tibor (Party Rádió) kérelme 
        (Z1-38/2011.(I.27.) határozat) 
15./ Ajándékozási szerződés jóváhagyása, faház értékesítése 
        (Z1-39/2011.(I.27.) határozat) 
16./ Tulajdonosi hozzájárulás jóváhagyása sertéstelep transzformátor állomás  
         átépítésére 
        (D7-40/2011.(I.27.) határozat) 
17./ Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 
        (L1-41/2011.(I.27.) határozat) 
18./ Ülésterv módosítása 
        (Z1-42/2011.(I.27.) határozat) 
19./ Önkormányzati ingatlanok kártyás mérőórával történő felszerelése (szóbeli  
        előterjesztés) 
        (D7-43/2011.(I.27.) határozat) 
20./ Győrfi István kérelme 
        (Z1-44/2011.(I.27.) határozat) 
21./ Ajánlat a Magyar Önkormányzatok Online Enciklopédiájában való  
        megjelenésre 
        (Z1-45/2011.(I.27.) határozat) 
22./ Dics István kérelme 
        (K7-46/2011.(I.27.) határozat) 
23./ Kátai Istvánné ingatlan felajánlása 
        (Z1-47/2011.(I.27.) határozat) 
24./ Nagy Gizella ingatlan felajánlása 
        (Z1-48/2011.(I.27.) határozat) 
25./ Lukács Józsefné kérelme lakás helyreállítására 
        (Z1-49/2011.(I.27.) határozat) 
26./ Kiss Ernő ügye 
        (C8-50/2011.(I.27.) határozat) 
 

ZÁRT ÜLÉS: 

  1./ Grendorf Zoltán kérelme 
                (Z1-51/2011.(I.27.) határozat) 

 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
 
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 képviselőből 7 képviselő jelen van.  
Antal László és Szalai Erika képviselő jelezte, hogy betegség miatt nem tud jelen lenni. 
 
Mivel nem volt javaslat, Dr. Miluczky Attila polgármester a napirendek elfogadását 
szavazásra bocsátotta. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Hegyesi 
Kálmán és Kovács Sándorné képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Marekné Szanku 
Gabriellát bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a meghívott vendégeket érintő napirendeket 
vegyék előre. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 
5./ Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a várható  
     2011. évi feladatokról 
 
Dr. Tiba István kistérség elnöke: 
Egy együttműködés mindig nehéz, mert minden polgármester első sorban a saját települése 
érdekét tekinti elsődleges szempontnak, de ahol 4 település érdekét kell figyelembe venni, 
adódnak olyan helyzetek, amikor kompromisszumot kell kötni, az elmúlt időszakban a 
kistérségi együttműködésre ez volt jellemző, sok olyan együttműködési forma van itt, amely 
országosan is egyedülálló. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a kistérségi 
együttműködés helyzetéről, az elmúlt év munkájáról és a várható 2011.évi feladatokról 
készült tájékoztató tudomásul vételét.  
Pozitívan tapasztalta a rendkívül tartalmas tájékoztatást. A pénzügyi bizottsági ülésen jelzett 
egy problémát, amelyre ma érkezet egy telefon és 2 nap alatt megoldás született, a logopédus 
problémával kapcsolatban köszöni a gyors együttműködést. 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság a napirendi pontot nem tárgyalta, mivel nem volt jelen az előadó. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Olvasott egy izgalmas tételt a tájékoztatóban, 30 millió Ft pályázati pénz nyerhető, ha a 
közoktatási feladatokat és az iskolát kistérségi szinten kívánják üzemeltetni. Felkeltette az 
érdeklődését, de az aggodalmait sem kívánja rejtegetni, tart a közös intézménytől tekintettel 
arra, hogy az együttműködés velejárója a szabadság részleges elvesztése, az alkalmazkodás 
kikerülhetetlen. Amennyiben úgy dönt a testület, hogy elfogadja ezt a felajánlást és él a 
lehetőséggel, melyek lesznek az előnyei, hátrányai, milyen garancia lesz arra, hogy a döntési 
szabadságuk a legkisebb mértékben sem vész el vagy kerül korlátozás alá? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ő is ezzel kapcsolatban szeretne egy kérdést feltenni, mint országgyűlési képviselőt kérdezi, 
mivel ott ül a parlamentben, jobban tisztában van a várható eseményekkel, beszélnek a 
közoktatás államosításáról, arról, hogy a szakmai felügyelet állami felügyelet alá kerül vissza. 
Erről is kérne tájékoztatást, megakadt a szemük a 30 millió Ft-on, ér ez a téma annyit, hogy 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2011. JANUÁR 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 5 / 59 
 

higgadtan járják körbe a lehetőségeket, mit jelenten ez a település száméra, az egyeki 
gyerekek egyekre járnának iskolába és a pedagógusok is itt oktatnának, nem kellene felállítani 
senkit a székéből, ha bevinnék a kistérségbe? Érdemes-e nekik elindulni, mert ha államosítva 
lesz a közoktatás, akkor hátradőlhetnek, mert elintéződik magától a dolog. 
 
Dr. Tiba István kistérség elnöke: 
A több tisztség néha előny, néha hátrány, elnézést kér, mert a logopédus szolgáltatás nem 
olyan szinten végezték eddig, ahogy kellene. Arra kéri a testületet és minden lakost, hogy a 
humán szolgáltató és a nevelési tanácsadó szolgálattal kapcsolatos problémákat jelezzék, mert 
minél előbb orvosolni fogják, nem elfogadható, hogy ne kapják meg a szolgáltatást. 
Kidolgozás alatt áll egy országos koncepció, hogy államosítani fogják az iskolákat ez így nem 
jelenhető ki, meg van a lehetőség, hogy amelyik település nem fogja fenntartani az iskolát, 
felajánlja az államnak, hogy működtesse. A települések működésében a legnagyobb probléma 
a kötelező feladatok ellátása és a nem megfelelően finanszírozott normatíva. A legnagyobb 
tétel az oktatási intézmények fenntartása. Ha valamelyik település úgy dönt, hogy ettől a 
feladattól megválik, az oktatási intézmények fenntartását az állam átvállalja magára, ekkor 
finanszírozza a normatívát, a közalkalmazottak munkabérét, azonban 1 dolgot nem 
finanszíroz, a rezsit, azt a településnek kell vállalnia, ami jóval kisebb költség, de nem jelenti 
azt, hogy a település hátra dőlhet. Azt is tudni kell, ha ez állami feladat les, akkor az állam 
fenntartja magának a jogot, hogy megvizsgálja, az oktatási intézmény mennyire 
költséghatékonyan működik, óraszámok, csoportbontások, amik kiadás növelő tényezők 
lehetnek, nem lehet-e változtatni. Ezen kívül az állam határozza meg, hogyan áll össze a 
tantestület, milyen tankönyveket használnak, milyen tanterv alapján tanítanak, a település 
minden jogosítványt elveszíti. Arról szó sincs, hogy minden iskolát államosítanak, ez egy 
lehetőség, úgy, mint az egészségügyben, a kórházakat is visszaadhatják állami fenntartásba. 
Az oktatási koncepció a másik verzió, meg kell nézni önkormányzatok működtetési 
hatékonyságát is, hisz nagyon kevés kivétellel minden önkormányzat nagyon nehéz 
körülmények között működik, sokkal könnyebb lenne, ha az oktatási normatívát megkapnák a 
települések. Ez jelen kidolgozás alatt áll, sok vita folyik róla, az oktatási államtitkár asszony 
elképzelései szerint az oktatás alapvető szerkezetét hivatott lesz megváltoztatni. 3-4 éve volt 
itt testületi ülésen Titi Éva polgármester asszonnyal, akkor felvetődött, hogy az előző 
kormányidején olyan társulásokat hoztak létre, amellyel megpróbálták a társulásban működő 
önkormányzatokat ösztönözni, hogy több feladatot oldjanak meg közösen. Úgy ösztönözték, 
hogy plusz normatívát adtak ezekhez a feladatokhoz. Akkor felvetették érdemes lenne ezt a 
fajta kistérségi együttműködést az oktatásban is bevezetni, ennek oka volt az is, hogy 
Hortobágy nagyságából adódóan önmaga nem tudta fenntartani intézményét, veszélyben volt 
az iskola. Ezért keresték meg Egyek és Tiszacsege Képviselő-testületét is is. Nem az volt az 
elképzelés, bár olyan híreket keltettek, hogy az egyeki gyerekeknek újvárosra kell járniuk, az 
itteni pedagógusokat elküldik. Balmazújváros és Hortobágy létre is hozott egy közös 
intézményt, ugyanezt szerették volna Tiszacsege és Egyek közreműködésével, ahogyan az 
ügyelet kapcsán is történt. Egy igazgatóság alatt 2 tagintézmény működött volna, 
Balmazújvárosnak ebből haszna nincs, de Hortobágynak plusz normatívát jelent, így az 
intézmény zavartalanul működik tovább. Annyi áldozattal jár, hogy nincs 2 igazgató, hanem 
igazgató helyettesek vannak. Egyeken erősebb volt a pedagógus lobbi, de az idő őket igazolta. 
A polgármester részt vesz a kistérségi üléseken, láthatja, hogy a tanács üléseken, amikor 
olyan döntést kell meghozni, ami Balmazújvárost és Hortobágyot érinti, a másik 2 település 
nem szól bele és fordított esetben az orvosi ügyelettel kapcsolatos témákba sem szólnak bele.  
A szakmaiságot nem veszélyezteti semmi, veszély az, ha olyan emberek, akik az oktatásban 
nem jártasak félre tájékoztatják az embereket és érzelmi alapon hoznak döntést. 
Balmazújváros nem akar befolyást gyakorolni Egyekre. Az elmúlt 3 évben, éves szinten kb. 
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30 millió Ft-ot veszített el a 2 település, ennyivel javíthatták volna a színvonalat. Nem tudja 
megmondani, hogy a kistérségi rendszer marad-e tovább, vagy más rendszer lesz, hallhatnak 
róla, hogy a kistérségek helyett járási rendszert akarják bevezetni, de az elmúlt 7 évben olyan 
szinten összekapcsolta a településeket a közös feladatok ellátása, hogy ezt egy az egyben 
megszüntetni jelen gazdasági helyzetben hiba lenne. Nem lehet bejelenti, hogy nincs ez ad-
hoc módon nem következhet be. Ha úgy értékelik, érdemes ezzel foglalkozni, szerinte minél 
hamarabb végig kellene járni a dolgot, mert ha 1 év alatt plusz 30 millió Ft-ot jelent, sokat 
segít, minden anyagot átadnak, hogyan zajlott az iskola kialakítása, milyen fórumon kellett 
végig menni, milyen engedélyt kellett beszerezni erre, a kistérségi osztály partner ebben, de 
ez Egyek és Tiszacsege saját döntését igényli, képesek-e együttműködni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Az orvosi ügyelet mikrotérségben működik, abban Balmazújváros nem gyakorol nyomást. 
Egyértelmű, hogy minden polgármester a saját települése érdekeit védi. Egy informális 
garanciát kérne arra, hogy a tantestület összeállításában teljes önállóságot kap az egyeki 
iskola, illetve a tanulói összetétel jelenlegi spontán kialakult körből fakadóan ebben a 
szerkezetben maradna. Amennyiben Egyek csatlakozik, akkor nehogy megszaporodjon a 
hátrányos helyzetű gyerekek létszáma, akik szintén hordozhatatlan terhet jelentenének. 
 
Dr. Tiba István kistérség elnöke: 
Amit elmondott, úgy kell vegyék, mintha elmentek volna a Dunántúlra, ahogy a Dunántúlról 
nem szólhat bele, milyen lesz a tantestület és diákok összetétele, nem szólhatnak bele 40 km-
ről sem, mert nincs közük hozzá, ez a 2 település belügye. Pénzt nem adnak, csak a 
tapasztalatot, a jegyző láthatta nagyon jó az együttműködés pl. a közmunka program 
létszámában is, Balmazújvárosnak a pályázatból 50 ember járt volna, de azt mondta lemond 
még 10 főről, hogy a másik 2 településen is több legyen.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
3-4 éve nem higgadt fejjel döntött a testület, nem előkészített munka került a testület elé, ami 
heves reakciókat váltott ki, túlreagálta a testület és a pedagógusok is. Rémhírek terjedtek, 
hogy az egyeki gyerekeknek Balmazújvárosra kell járni majd.  Javasolja, a Képviselő-testület 
higgadt fejjel vizsgálja meg a dolgot, mivel nem kis pénzről van szó, ne az legyen, hogy ezt 
most a polgármester le akarja dugni a pedagógusok torkán, javasolja, hogy az intézmény 
vezetője járja körbe a témát és készítse elő a testület elé olyan érveléssel, ami alapján jó 
döntést tudnak hozni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Mikorra kéri, mivel májusig el kell dönteni? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Február 15-ig van 2 hét, nagyon fontos lenne addig kidolgozni. Van egy előkészítési folyamat 
a költségvetés rendbe tételéhez, nem szabad elsiklani 30 millió Ft. fölött, az intézményvezető 
jól fel tudja mérni ennek a súlyát. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A költségvetést befolyásoló döntés, menni fog az előkészítése, mennie kell. 
 
Vigh József képviselő: 
Véleménye szerint a legfurcsább hátterű döntés volt, amikor elutasították, nem tudja 
helytelenül döntöttek-e, de most arra kér mindenkit, objektíven vizsgálják meg a lehetőséget. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A kistérségi munka tapasztalatai alapján a benne eddig kialakult kép az, hogy nem kell félni 
Balmazújvárostól, ő is ott született, a kölcsönös érdekek alapján kell a célokat elérniük. A 
tegnapi a kistérségi ülés után megkérdezte polgármester urat, beleegyezne-e, hogy az ottani 
gyerekorvossal egyeztetést kezdeményezzen, hogy Egyeken is legyen gyerekorvos. 
Polgármester úr pozitívan állt a kérdéshez, pedig egy lemondás lesz Balmazújváros részéről, 
mert ha itt több rendelési idő van, ott valószínűleg csökkenni fog, de polgármester úr nem 
zárkózott el, mert belátta, hogy Egyeken is szükség van gyermekorvosra. Nagy probléma a 
kóbor kutyák témája, kezdeményezte, hogy ezt is oldják meg kistérségi szinten, jó lenne 
Egyeken létrehozni egy sintértelepet és kistérségi szinten működtetni, vizsgálják a 
lehetőségeket, óriási igény lenne rá, de jelenleg nincs kiírt pályázat. A várható költségek 
horribilisak, egyelőre nem látják a megoldást. 2 bekért árajánlatuk van és hihetetlen hogy 1 
kóbor kutya befogása 30.000 Ft. és 90.000 Ft. a kiszállási díj. Egyeken olcsóbbak az 
ingatlanok, vannak üres ingatlanok is, ahol meg tudnák valósítani. A térfigyelő rendszer 
kiépítésére történt gyűjtés is, úgy lenne legegészségesebb, ha szintén kistérségi szinten 
működtetnék ezt is és az adatrögzítés a balmazújvárosi rendőrkapitányságon történne. 
Jelenleg nincs kiírt pályázat, 1 pályázat van,a mi szerinte vicc kategória, 30%-os állami 
támogatottságú. Egy 20 millió Ft-os rendszernél 30% semmi, van más alternatíva is, ha nincs 
térfigyelő pályázat, akkor keresnek pályázatot más kommunikációs hálózat kiépítésre és erre 
felfűzik, mert ha az internet szolgáltatás működik, utána már csak kamerákat kellene 
megvásárolni. Amennyiben az év feléig sikerül találni ilyen pályázatot, akkor közösen 
pályáznak, ha nem, akkor elindulnak egyedül, de célszerű lenne kistérségi szinten közösen 
megvalósítani. Egyedül is úgy kell kialakítani, hogy be tudjanak csatlakozni. A Humán 
Szoláltató Központ vezetője Figéné Nádasdi Ágnes járt nála, átbeszélték a helyi 
lehetőségeket, van egy nagyon jó ötlete, szeretné a Művelőségi Házat átalakítani Gondozási 
Központtá, 20-25 főt itt is el tudnának helyezni, ennek a folyamatnak az előkészítése elindult, 
hamarosan testület elé kerül az előterjesztés. 
 
Dr. Tiba István kistérség elnöke: 
Felajánlja, hogy a kistérségi osztály szívesen segít mindenben, javasolja, hogy Tiszacsegét is 
kérdezzék meg az együttműködés kapcsán. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Köszöni Tiba úr megjelenését, köszöni a képviselői munkáját, kéri továbbra is lobbizzon 
Egyekért, számítanak a támogatására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a tájékoztató elfogadására szavaz, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
2/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a kistérségi 
együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a várható 
2011. évi feladatokról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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6./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 
 
Szűcs István Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
Több évig volt alpolgármester, 25 évig dolgozott az önkormányzat kötelékében, ismeri az 
önkormányzati munka rejtelmeit, ismeri a gondolkodást, nem akarja megtagadni ezt, hanem 
kamatoztatni szeretné. Itt az érdekek azonosan mindkét oldalon. 1 dolgot szeretne az 
anyaghoz hozzátenni, hiányos volt az ismerete 1 kérdésben a bizottsági ülésen, nem tudta 
megmondani, hogy a hátralékállomány a 2010 évre vonatkozó, vagy az összes eddigi 
hátralék, a válasz, hogy a 12,7 millió Ft. csak a 2010-es évre vonatkozó, a teljes hátralék 28 
millió Ft. Egyek vonatkozásában. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek a szemétszállítás helyzetéről készült beszámolót.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Bejelenti személyes érintettségét, kéri a döntéshozatalból való kizárását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Olyan magasságokban van a Remondis által kiküldött számla összege, amit ha negyedévente 
küldenek, megterheli a lakosságot, segítség lenne, ha 2 havonta jönnének a számlák, vagy 
havonta fizethetne a lakosság. Abba maradtak előkészít Szűcs úr az Egyeki Hírmondóba egy 
cikket, hogy milyen fizetési lehetőségek vannak, pl. be tudják a lakosok állítani a banknál 
havi csoportos beszedési megbízást. A késedelmesen befizetett díjak esetében továbbra is 
irreálisnak tartja a 2000 Ft. többlet költség felszámolását.  
 
Szűcs István Remondis Tisza Kft. ügyvezetője: 
A cikk elkészült, még ma, vagy holnap átküldi és meg tud jelenni. Van mód havi fizetésre is 
átutalással, illetve a pénzintézetnél csoportos beszedési megbízást lehet adni. Sajnálja, hogy 
nem korábban történt meg a tájékoztatás. Törvényben szabályozott, hogyan kell eljárniuk a 
késedelmes befizetés esetén, amikor a fizetési határidőn belül érkezik meg a díj, akkor semmi 
többlet költség nincs, ha már a felszólítást követően tudják teljesíteni, akkor a felszólítással 
felmerült költségeket meg kell fizetni. A társaság felmerült költségeit érvényesíteni kell a 
díjban, ő tudja, hogy magas a 2000 Ft., de sajnos azok fizetik meg a díjat, akik a hátralékba 
esnek, azok közül is azok, akik fizetni tudnak, igazságtalan a rendszer, de mindenhol így 
működik. Ha minden hátralékos fizetne, akkor a felmerült díj olyan 800 Ft. körül lenne. 
Amennyiben havonta számláznának, növelné a költségeket, mert háromszorosan jelentkezne a 
postai díj, a nyomtatvány költségek, ami olyan plusz 30 millió Ft. lenne és azt is be kellene 
építeni a díjba. A havonta történő fizetési lehetőségekről szóló tájékoztatás fog jelenni a 
honlapukon is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki Dr. Hegyesi Kálmán döntéshozatalból történő 
kizárására szavaz, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester megállapítja, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselőt nem 
zárta ki a testület, mivel nem volt meg a minősített többséghez szükséges szavazat. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a beszámoló elfogadására szavaz, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 2 tart az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
3/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a szemétszállítás 
helyzetéről szóló beszámolt elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

13./ Egyebek 
12./ Alex Fémbútor ügye 

 
Dr. Karasszon Mihály Alex Fémbútor Kft. ügyvezetője: 
Azért van itt, mert közbeszerzési eljárás keretein belül az oktatási intézmények 
bútorbeszerzési pályázatát elnyertek, bútorokat illetve taneszközöket szállítottak kb. 30 millió 
Ft. értékben. Ő az Alex Fémbútor Kft. ügyvezetője, a cég egy teljesen hazai tulajdonú bútor 
vállalat, piacvezető az iskolabútor és berendezés területén, kb. 2 milliárd Ft. a forgalmuk egy 
évben, 140-150 fő dolgozik náluk. A pályázatot elnyerték, a bútor és taneszközök szállítását 
megkezdték, mivel az intézmény kívánsága volt, hogy indulni tudjanak a tanév kezdetével, 
igyekeztek rugalmasak lenni, a végső teljesítés azonban késedelmet szenvedett. A tárgyakat 
augusztus közepén tudták leszállítani, viszont a minősítési bizonylatok és használati 
útmutatók október végéig csúsztak, ezt tekintették teljesítési időpontnak így nagyon sok nap 
esett a késedelmi kötbér megítélése alá, ami napi 50.000 Ft. Nem mindegy mivel késik az 
ember, nagyon ügyeltek, hogy az intézmény működését gátló tárgyak időben leszállításra 
kerüljenek, erre nagyon ügyeltek, egyes szemléltető vagy készségfejlesztő eszközök 
késedelmes szállítása más súllyal esik talán latba, illetve a használati útmutatók és minősítési 
bizonylatok leszállítása. A kötbér mértéke 4,4 millió Ft. lenne, amit le kíván vonni az 
önkormányzat, ez egy nagyon súlyos összeg, azt szeretné kérni, a testület mérlegelje, 
méltányosságból mérsékelje, illetve örülnének, ha el lehetne engedni. A késedelem 
kompenzálására plusz eszközöket, magasabb műszaki tartalmat szállítottak. A teljes projekt 
meghiúsulási kötbére, ha cserbenhagyásos, vagy nem szállítás lett volna, az 4,2 millió Ft. lett 
volna, így a 4,4 millió Ft-ot csak a késedelemért méltánytalanul magas összegnek tartja. Kéri 
a testületet döntsön, hogy elengedhető-e a kötbér, mivel plusz szállítást tettek, vagy milyen 
mértékben csökkenthető.  
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal az Alex Fémbútor ügyében a Képviselő-testületre 
bízza a döntést.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Mi a helyes álláspont, méltányolhatják, vagy ne méltányoljanak semmit? Nem helyes, hogy 
az Alex Fémbútor Kft. ingyen ad dolgokat, megköszönik és hálából 4,4 millió Ft. kötbért 
kérnek, ez sérti az igazságérzetét. Amit ingyen átadtak a késedelem kompenzálására, erről 
kapjanak egy listát, milyen értéket képvisel és az összeg ismeretében döntenek kifizetik-e. 
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Nagy István Berép Terv Kft.: 
A Berép-Terv Kft. az általános iskola és óvoda közbeszerzési eljárásának lefolytatására 
szerződött, amit lebonyolított, ennek alapján jött létre vállalkozói szerződés az Alex Fémbútor 
és az önkormányzat között. 2 rész és 1 véghatáridő volt leszabályozva a szállítással 
kapcsolatos feladatok kapcsán. A szerződés 2 fél között jött létre, amennyiben az Alex 
Fémbútor Kft. valamely pontot sérelmesnek tartott, vagy túl szigorúnak ítélte meg, lett volna 
lehetősége módosítást indítványozni, ilyenre nem kerül sor. A szállítás késve történt meg, az 
érvényben lévő szerződés szerint a kötbér jogos, egyet ért azzal, hogy a késedelem 
kompenzálására leszállított termékek értéke a kötbérből levonásra kerüljön, ezt támogatja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A Ptk. 318. §. kimondja, hogy amennyiben egy beruházás állami költségvetésből valósul meg, 
akkor a kötbért érvényesíteni kell. Ez EU-s forrásból valósult meg,tehát a jogszabály 
kategorikusan kimondja a követelést, azt is megfogalmazza, hogy egy esetben van kivétel, 
amennyiben a nem szerződésszerű teljesítés nem róható fel a szállítónak. Nem tudja van-e 
lehetőségük mérlegelni, nem tudja van-e olyan, ami nem róható fel, de ebben az esetben is 
akadályt szoktak közölni, mi a váratlan helyzet oka. A jogszabályt figyelembe véve a többi 
eszközt is forintosítani kellene. A jogszabály szerint követelni kell, tisztázni kell van-e ok, 
ami méltányolható, a pluszba leszállított eszközök értékét célszerű levonni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Amit Karasszon úr elmondott, így van, igyekeztek az intézmény igényét kielégíteni, a 
legnagyobb tétel az iskolabútor volt, ezt 1 héten belül legyártották, maximálisan rugalmasak 
voltak, a véghatáridőt követően is érkezetek eszközök, amik az intézménynél működési 
fennakadást nem okoztak, minősítési tanúsítványok érkeztek késedelmesen és egyéb 
dokumentumok, amit szerződés szerint produkálniuk kellett volna. Érkeztek plusz eszközök, 
1 teljes tanterem berendezése, ezt forintosítani is tudják, mivel 1 terem üres maradt, erre ő 
kért árajánlatot, de úgy döntött a cég, hogy ajándékba adja. Ezen kívül érkeztek még tükrök, 
ezek értékét nem tudja, e tekintetben ő is azt mondja, méltányolni kell a segítő készségüket, a 
kötbér tekintetében, a döntés a testület kompetenciája.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A jegyző asszonnyal egyet ért, közpénzről van szó, ellenérték nélkül, jogokról 
kötelezettségekről nem mondhat le. Amennyiben a szerződésben megjelenik egy kötelem, 
kötelező érvényesíteni. A teljes meghiúsulási kötbér majdnem megegyezik, ami a 
gyakorlathoz képest aránytalan, ezt akceptálni kell. Véleménye szerint ezen a testületi ülésen 
nem kellene dönteni, hanem vizsgálják meg a gratis átadott tárgyaknak mi az értéke, illetve a 
késedelemmel érintett eszközöknek mennyi az értéke és a napok száma és újra kellene 
számolni és elképzelhető, hogy igazságosabb döntést tudnak hozni. Kényszerpályán vannak, 
minimálisan meg kell kísérelni, érvényesíteni a kötbérigényüket. 
 
Dr. Karasszon Mihály Alex Fémbútor Kft. ügyvezetője: 
A kötbértől eltekinteni nem lehet, kivéve, ha a szerződésszegés olyan körülményre vezethető 
vissza, amiért a kötelezett nem felel. Amennyiben elismerik, hogy az egyeztetés miatt történt 
az elhúzódás, ami okozhatta a késedelmesen kiadott rendeléseket, mivel nem mindent ők 
gyártanak, abban az esetben, mód van méltányolni. A kötelezett nem felel az egyik esetben a 
vis maior helyzet oka kapcsán, a másik esetben, ha a megrendelő az egyeztetés elhúzódását 
igazolja, ha elfogadja ezt a testület, nem szeg törvényt, ha az összeget méltányossági alapon 
csökkenti. Nem kéri, hogy törvényt szegjenek. A jogszabály szerint van mód ezt az összeget 
mérsékelni.  Az esetek 98%-ban nincs kötbér, tavaly 2 esetben volt. A 4,4 millió Ft. kötbér 
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tekintetében figyelembe kell venni, mi a késett, a bútor, a taneszköz, illetve ezek 
műbizonylata. Kb. 1,2-1,6 millió Ft. lehet az értéke annak, amit kompenzálásként gratis 
szállítottak, ezt leszámítva még mindig súlyos összeg lenne, ha szabad javasolni, ha nem 
tudnak eltekinteni a kötbértől, akkor legalább 50%-ban mérsékeljék, ami 1 millió Ft. 
kárösszeget jelentene a számukra. Teljes kárral nem kellene lezárni a szállítást, megelégedésre 
szállították az eszközöket, szeretné, ha olyan kapcsolatban válnának el, hogy a következő 
beruházásnál ismét eszükbe jussanak. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Fogalmi zavarban szenvednek, a méltányosság, amikor meg tudjuk indokolni objektív 
feltételekkel. Ha szolgáltatónak nem felróható okból keletkezteti a késedelem, akkor van 
lehetőség méltánylására, de nem méltányosságból. Felajánlja, hogy egyeztet az Alex 
Fémbútor Kft. jogászával, megvizsgálják, melyek azok a tényezők, amelyek megalapozzák 
vagy kizárják a felróhatóságot és közös javaslatot tesznek a testületnek, hogy elkerüljék a 
pereskedést. 1 lehetőséget lát, az elfogadott ajándék ellenértékét betudhatják a követelésbe. 
 
Dr. Karasszon Mihály Alex Fémbútor Kft. ügyvezetője: 
Amennyiben úgy döntenek, természetes állnak rendelkezésre, mérlegelés kérdése milyen 
mértékben lehet figyelembe venni, jogi lehetőség megvan, nem kell törvényt szegni, nem kell 
a kötbér 100%-ához ragaszkodni, a mérték a testület döntése. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Irodavezető asszony megfelelően előkészítette a anyagot, az Alex Fémbútor Kft. barátságos 
magatartást mutatott, keressék a békés megegyezés útját és képviselő úr a jogászokkal 
folytasson egyeztetéseket. Jóba akarnak lenni mindenkivel, de ha ők vannak bajba, velük 
szembe ki gyakorol méltányosságot? Az Alex Fémbútor Kft. volt az, aki a választások előtt 
csődeljárást akart indítani az önkormányzat ellen, 4 ügyvezetője van a cégnek és egy másik 
ügyvezető volt nem Karaszon úr, de gondolják végig, velük ki gyakorol méltányosságot? 
 
Dr. Miluczky Attila kéri, aki arra szavaz, hogy az Alex Fémbútor Kft. állítson össze egy 
kimutatást az ingyenesen leszállított tételekről, melynek ismeretében hozza meg a testület a 
további döntést, kézfelnyújtással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
4/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Alex Fémbútor Kft. 
(2072 Zsámbék, Magyar u. 21-23.) állítson össze egy kimutatást 
az ingyenesen leszállított tételekről, melynek ismeretében hozza 
meg a testület a további döntést. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Dr. Karasszon Mihály Alex Fémbútor Kft. ügyv. 
 

Dr. Miluczky Attila kéri, aki arra szavaz, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő egyeztesse az 
álláspontotokat az Alex Fémbútor Kft. ügyvédjével, kézfelnyújtással jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
5/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Dr. Hegyesi Kálmán 
képviselő (ügyvéd) egyeztesse az álláspontotokat az Alex 
Fémbútor Kft. (2072 Zsámbék, Magyar u. 21-23.) ügyvédjével. 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő megbízási díjra nem tart igényt, 
az utazással kapcsolatban felmerült költségeket az 
önkormányzat biztosítja részére. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős:  Dr. Miluczky Attila polgármester 

   Dr. Hegyesi Kálmán képviselő 
   Alex Fémbútor Kft. 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Van-e javaslat a díjazást illetően? 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ingyenesen vállalta, a gázolaj költség megtérítését kérné, ha utaznia kell. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Amennyiben a polgármester megbízza, hogy elmenjen valahová képviselőként, költségtérítés 
illeti meg. 
 
13./ Egyebek 

13./ Tájékoztatás a Rózsa-Ép Kft. ügyéről 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Rózsa-Ép Kft. 
ügyéről szóló tájékoztató tudomásulvételét. 
 
Bóta Barbara önk. ir. vez.: 
A Rózsa-Ép Kft. végezte orvosi rendelő felújítása kapcsán az alap és kiegészítő munkálatokat, 
augusztus 31. lett volna a befejezési határidő, de augusztus 31-re nem tudták teljesíteni, 2 
alkalommal is szerződést hosszabbítottak, csak szeptember 29-én történt meg az átadás-
átvétel. Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető levelet küldött a cégnek, melyben 29 
napra kiszámolta a szerződésben meghatározott kötbért, a Rózsa-Ép Kft. megkeresett egy 
ügyvédet és válaszoltak, hogy ők szerződésszerűen teljesítettek.  További levelezéseket 
folytattak, majd 2 dolgot méltányoltak, felülvizsgálták a kötbérterhes napok számát, ami 
jogszerűen 28 nap és volt egy szóbeli megállapodás, mely alapján 3 nap szüneteltetésről szólt 
és ez még levonták a kötbér igényből, így 25 napra számolták ki a kötbért, további 
engedmények nyújtására nincs lehetőségük. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy a tájékoztatót vegyék 
tudomásul, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
6/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Rózsa-Ép Kft. (4400 
Nyíregyháza Tünde u. 12.) ügyéről szóló tájékoztatót tudomásul 
veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
1./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A vízmű helyzetéről már korábban is szó volt, szeretnék kihozni vízmű vagyonukat. Holnap 
lesz egy konferencia, a képviselőknek kiment a meghívó, Hajduné Holló Katalin, Holló János 
és Dr. Hegyesi Kálmán képviselők elmennek. Finomítják a stratégiájukat. 
A segélyezésről kíván annyit elmondani, hogy tavaly 300.000 Ft. krízis segélyt osztottak ki, a 
lakosság körében olyan mértékű a válság, hogy a település fele válságban van. Ez évi krízis 
segély el is fogyott az első 3 héten, 5000 Ft.-ot adtak, ez visszatérítendő támogatás, amit 
nyáron kell majd visszafizetni, de óriási felháborodás volt, hogy ez elfogyott. Sajnos itt 30 
millió Ft. sem lett volna elég, meggondolandó jó-e, ha 300.000 Ft-ot akarnak igazságosan 
elosztani 2000 ember között, 150 Ft. jutna, ha mindenkinek adnának, ezt nem lehet 
igazságosan elosztani, meg is kellene szüntetni a jövőben, az idei keret már kimerült.  
Összesen 1000 mázsa tüzifát osztottak ki, 600 mázsát a gátőr, ők 400 mázsát, sajnos ebből 
sem jutott mindenkinek, ennek kapcsán is az a tapasztalat, hogy semmi nem lett volna elég, 
sőt volt olyan, aki azt mondta, mi az, hogy korhadt nyárfát küldtek neki, amikor mondta, hogy 
neki akácfa kell. Szomorú események ezek, olyan is volt, ahol 1 lakásban 2-3 személy is 
részesült, mert vannak, aki becsapják a hivatalt. Ezt sem lehet igazságosan szétosztani, 
javasolja, el kellene gondolkodni, fel tudják- e ezt vállalni. Jobb megoldás, ha kiadják az út 
menti fasorokat, aki fát ültet, gondoskodik róla, később kitermelheti magának, ez folyamatban 
van.. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Két kérdése lenne, a fásítás pályázatra érkezett-e érdeklődő, volt-e igény a Művelődési 
Házban megmelegedésre? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A pályázat kidolgozás alatt van, fel kell mérni, hol vannak ezek a területek és az egész 
lakosság körében egyszerre hirdetik meg, amennyiben egy területre többen érkeznek, előnyt 
jelent, aki már kapott régebben is kezelésre fasorokat és tisztességesen kezelte, ha nem tudnak 
dönteni, akkor pedig kisorsolják. 1 fő 5 km-es szakaszt kapna. Igény van, folyamatosan 
érdeklődnek a lakosság minden rétegéből.  
A Művelődési Házra nem volt igény. Az önkormányzat nem tudja felvállalni, hogy minden 
lakos kályhájába befűtsenek, a költségvetésnél így is 40 millió Ft-ot meg kell húzni, az 
önkormányzat kasszája nem hogy üres, de adóssággal van tele. Felajánlotta, hogy a 
Művelődési Házban befűtenek, el tudják intézni, este kinyitják, aki akar, melegben alszik, a 
polgárőrség vigyáz rájuk, de erre igény nem volt, pedig a közgazdasági irodavezető is 
felajánlott 2 kinyitható ágyat, a plébános úr is hozott ágyat és ágyneműket, azonnal tudnának 
8-10 főt elszállásolni, de a Gondozási Központ is tudna adni matracot. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
El kell gondolkozni azon, hogy a szociálisan rászorultak 2 nagy rétegre oszthatók a 
rászorultság természetéből adódóan, vannak, akik valóba rászorultak, tényleg olyan 
élethelyzetbe kerültek és vannak akik saját hibájukból váltak rászorulttá. Ha a kisujjukat 
nyújtják, az egész karjukat letépnék, ez a réteg, aki visszaél a társadalom segítségével. Nem 
szabad beleesni abba a hibába sem, hogy közömbösek legyenek azok iránt, akik tényleg 
rászorultak. Megszavazták a pályázatot, de figyelembe kell venni, hogy a fára ma van 
szükség, nyárfa nő a leggyorsabban, de a vágásérettsége annak is 14 év, a fa pedig ma kellene, 
megoldás ennél gyorsabban kellene. 132 ember fagyott meg eddig és 90%-uk a saját házában, 
olyanok, akik nem mennek el a hivatalba, lassan kihűlnek, nem veszik észre, a zöme 
elhagyatott idős ember, lefekszenek és kihűlnek. Nem lehetnek közömbösek, meg kellene 
találni azt a lehetőséget, hogyan tudnak különbséget tenni a 2 réteg között, polgármester úrral 
és a hivatallal közösen, még jogászként is segít, találják meg a lehetőséget, azért mert vannak 
erőszakos fenyegetőző emberek, ne essenek abba a hibába, hogy nem segítenek azoknak, akik 
megérdemlik. Fel kellene venni a kapcsolatot a Tiköviziggel is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Van egy kezdeményezés, Kemény István szeretné visszaállítani a közbirtokosságot. Kint a 
határban a göbében volt egy erdő közbirtokosság kertében, felügyelet mellett tisztíthatták az 
erdőt, gondoskodtak az újraültetésről, volt erdőgazdálkodás, a göbe Egyek teljes fűtés igényét 
le tudta fedni. Ezek állami tulajdonba kerültek, illetve a Tikövizig tulajdonába kerültek, 
Süvegesné dolgozik rajta, hogy feltárja a tulajdonosokat. Kezdeményeznék a magyar állam 
felé, hogy adja vissza a területeket az önkormányzat tulajdonába, ha visszakerülne, 
kineveznének egy felelőst, felügyelőt, erdészt és lehetne ismét szociális rászorultság alapján 
fához juttatni. Ez távlati terv, lehet, kinevetik, de lehet, hogy ideadják. 2 részre lehet osztani a 
rászorultakat, ez így igaz, de a tisztességes rászoruló réteg is olyan széles, hogy szerinte 1000-
től is több emberről van szó. Nem hiszi, hogy ennyi embernek tudnak segíteni. Tiszacsege 
polgármesterével egyeztettet a napokban, szóba kerül a segélyezés, azt kérdezte, még 
csinálják, Tiszacsegén megszüntették, nem tudják felvállalni. 
 
Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Odafigyelnek, a tisztességes igényeknél azért nehéz, volt olyan, amikor 3x jelezték xy 
telefonált, hogy meg akar fagyni, vittek fát. Nem hagyja a lelkiismerete, hogy ne vigyen fát és 
baj történjen. Nincsenek magukra hagyva a potenciális veszélyhelyzetek, a szociális ülésen is 
megbeszélik ezeket a problémákat, a gyermekvédelmi szolgálat is jelezni szoktak. Van olyan 
eset is, amikor már nem mérlegelhetnek, a helyzetet kell megoldani. Vannak, akik 
visszaélnek, de képtelenség teljesen kiszűrni, de odafigyelnek, mindig próbálnak gyorsan 
jelezni, ha baj van, az ápolók is jeleznek. A fa 70%-a jó helyre érkezett, de kevés, sokkal több 
kellene. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Nem üzenhetik a lakosság felé, hogy ők gondoskodnak mindenkiről, ha bajban van, 
különleges esetben segítenek, de mindenkinek magáról kell gondoskodni 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Sajnos az a baj, aki valóban rászorult, ide sem mer jönni, kihasználták polgármester 
jóhiszeműségét is, de igyekeznek ezeknek az embereknek is a segítésére. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Örül, hogy ez elhangzott a nyilvánosság előtt, el tudja fogadni, nem minden estben lehet azt 
megállapítani, ki az, aki önhibájából, vagy önhibáján kívül rászorult. Az önkormányzatnak 
nem lehet az üzenete, hogy mindenkin segít, de az sem lehet, hogy ne forduljanak ide, mert el 
vannak hajtva, meg kellene találni a megfelelő hangot, nem engedni az érintett réteget 
elszállni, de lehetőséget adni azoknak, akik ténylegesen segítségre szorultak. A lakosság 
ezekbe nem lát bele, örül, hogy elhangzott, hogy a szociális iroda, a bizottság és a 
polgármester komoly erőfeszítéseket tesz, mert ez kívülről nem látszik. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Az információk sok helyről érkeznek, a szociális bizottság tagjai ismerik lakosság nagy 
részét, ő is bejön egy héten 5x is összedugják a fejüket a hatósági irodavezetővel, azonnal 
próbálnak segíteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Jó szándék van, csak pénz kellene, hogy tudjanak segíteni. A szociális bizottságnak egy évre 
pár 100.000 Ft-ja van. Kormányzati szinten kellene megoldás, de úgy tűnik, a kormányt 
hidegen hagyja, az utóbbi 3 évben 63 millió Ft-tal csökkent a normatíva, ennek eredménye, 
hogy az önkormányzatok megszorulnak, csődbe mennek, mindenki azon dolgozik, hogy ezt 
megelőzzék és még szociális érzékenységüket is megtartsák. Megoldás lenne, ha 
munkahelyek teremtődnének és lenne pénzük, nem csak adósságuk, erre is van terv, dolgozik 
a geotermikus erőmű megvalósításán is, de erre az évre ez nem fog megoldást jelenteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a polgármesteri jelentés elfogadására szavaz, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a polgármesteri jelentést elfogadta. 
 

Szünet. 
 
2./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
 
Mivel nem volt hozzászólás, Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy a 
napirend tárgyalását a február 15-i ülésre halasszák, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
7/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Beszámoló Egyek 
Nagyközség közbiztonsági helyzetéről c. napirendet a 2011. 
február 15-i ülésen tárgyalja. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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3./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kaptak egy beszámolót, a 2010. december 27-i ülésen már a részletekről kaptak tájékoztatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy ne tárgyalják újra a beszámolót, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
8/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Központi Orvosi 
Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról szóló 
beszámolt nem tárgyalja újra, mivel a 2010. december 27-i 
ülésen tárgyalta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
4./ Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2010. évi tevékenységéről 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2010. évi tevékenységéről készült 
tájékoztató tudomásul vételét. 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2010. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót. 
 
Szekeres Ákos kuratórium elnöke: 
Szeretné megköszönni minden támogatónak a segítségét, az intézmények is részesültek a 
támogatásban, nagy megelégedésre, 1-2 szerv van, akit rendszeres támogatnak, a polgárőrség 
és a tűzoltóság, most nem tudták, de megpróbálják pótolni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Mekkora összeg folyt be a térfigyelő rendszer kiépítésének támogatására? 
 
Szekeres Ákos kuratórium elnöke: 
Ők is gyűjtik a pénzt egy külön számlán a térfigyelő rendszerre, a kuratórium úgy döntött, 
hogy a lekötött betétéjét is erre fordítja, kb. fél millió Ft. áll rendelkezésre, de mindig nő az 
összeg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az adók 1 %-ból évente mekkora összeg jön be? 
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Szekeres Ákos kuratórium elnöke: 
Az utolsó 2 évben 400.000-500.000 között, korábban kevesebb volt, de az 1%-ok csökkenni 
fognak mert az szja is csökken, 2011 lesz az utolsó év,  amikor jelentős összegre 
számíthatnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja a beszámoló elfogadását és kér mindenkit, akinek lehetősége van az adó 1%-ának 
felajánlására, az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány részére ajánlja fel. Készítenek egy 
szórólapot is és minden házhoz eljuttatják, közös cél, hogy a települést fejlesszék.  
 
Szekeres Ákos kuratórium elnöke: 
A kuratórium úgy döntött, minden pénzt a térfigyelő rendszer kiépítésére szeretnének 
fordítani, mert nincs nemesebb cél, mint, hogy a közbiztonság megerősödjön, minden adózót 
kér, rendelkezzen az 1%-ról és ha lehet az Egyek Fejlesztéséért Alapítvány részére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottsági javaslatokkal egyet ért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
9/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek Fejlesztéséért 
Közalapítvány 2010. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
7./ Önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségek bérbeadásáról, béreinek  
     megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007. (I. 25.) sz.  
     rendelet módosítása 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Ismerteti a rendelet módosítás lényegét. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
A szociális bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. 
 
Vigh József képviselő: 
Az Ügyrendi bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az 
önkormányzati tulajdonú bérlakások és helyiségek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról 
és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007. (I. 25.) sz. rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A Bem úti önkormányzati ingatlan évek óta lakatlan, a mérete miatt, rossz helyen van, nem 
tudják kiadni, a rendelet nem tesz különbséget, hol van, milyen állapotú az ingatlan, javasolja 
ennél az ingatlannál tegyenek kivételt és bérleti díját csökkentsék, javasolja 20.000 Ft. bérleti 
díjat állapítsanak meg. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A lakások bérleti díja nem lakásonként van megállapítva, a jelen rendelet szerint nem 
tehetnek kivételt, javasolja, hogy vizsgálják meg lehetőségét, mit lehet ezzel kezdeni vagy az 
ilyen jellegű lakásokkal, lehet találnak olyan megoldást, hogy rendeletben szabályozhassák, 
utána kell nézni, térjenek erre vissza. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, tegyenek javaslatot a rendelet módosítására, ami figyelembe veszi az ingatlan 
településen belüli helyzetét, hol fekszik, február 15-re kerüljön a testület elé a tervezet. 
 
Vigh József képviselő: 
A Bem úti ingatlan aszfaltos út mellett van, normális településrészen van, nem érti ennek mi a 
logikája és nem tartja méltányosnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Évek óta üresen van, kihasználatlanul, minden annyit ér, amennyit adnak érte, ha nem ad érte 
senki annyit, valószínűleg magas az ára. Jobban járnak, ha kevesebbért ki tudják adni és lakott 
lesz, üresen csak tönkre megy. 
 
Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Szerinte nincs akadálya egy alkategória létrehozásának, utána néz, ha felkéri a jegyző.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a rendelet módosítás elfogadására szavaz, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2011. (I.27.) Önkormányzati rendelete a 2/2007.(I. 25.) 

rendeletének módosításáról 

                                                            
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 1990. évi LXV. törvény 16. §. (1) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az önkormányzati tulajdonú bérlakások és 
helyiségek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról 
szóló 2/2007. (I. 25.) rendeletének (továbbiakban: Rendelet) módosításáról a következőket 
rendeli el:  
 
                                                              1.§.   
 
A Rendelet 5. §.-ának ( 2 ) bekezdése hatályon kívül helyezve és helyébe az alábbi ( 2 ) 
bekezdés kerül.  
 
„5.§ . bekezdés Szociális bérlakás esetén a lakás –határozott, illetve határozatlan időre 
történő- bérbe adásának feltétele, hogy a kérelmező esetében fennálljanak az alábbi 
feltételek:  

a) a kérelmező lakás bérbe adáskori egy főre eső jövedelme ne érje el a mindenkori 
öregségi nyugdíj 150 %-át, egyedülálló esetén 200 %-át   

b) a lakás bérbeadásakor a kérelmező –a Rendelet 27.§.-ának (1) bekezdésének a). 
pontjában meghatározott- vagyonnal ne rendelkezzen.”  
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2.§. 

 
A Rendelet 2. számú mellékletét hatályon kívül helyezi és helyébe e  rendelet 1. sz. melléklet 
lép. 
 

3.§. 
 
A Rendelet az alábbi 20/A paragrafussal egészül ki 
 
 „20/A§. Egyek Nagyközség Önkormányzata- figyelemmel a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993 évi LXXVIII törvény 
44. §.-ában foglaltakra- a kettes mellékletben feltüntetett szükséglakásokat jelöli ki.” 

 
4. §. 

 
A Rendelet 4. számú mellékletét hatályon kívül helyezi és helyébe e rendelet 2. sz. melléklet 
lép. 
 

5.§. 
                                                

E rendelet 1-3. §-a 2011. január 27-én; a 4.§-a 2011. március 1-én  lép hatályba, egyidejűleg a 
7/2010.(II.11.) rendelet hatályát veszti. 
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1. számú melléklet 

 
 
A Rendeletben költségalapon meghatározott lakbérű bérlakások bérleti díja: 
 

305.- Ft/m2/hó 
 
A rendeletben költségalapon szolgálati jellegű bérlakásként bérbe adott lakások bérleti díja: 

245.-Ft/m2/hó 
 
 
A szociális alapú önkormányzati lakások havi lakbérének mértéke a lakás alapterülete, 
komfortfokozata után: 
 

- összkomfortos 210.- Ft/m2/hó 
 

- komfortos 85.- Ft/m2/hó 
 

- félkomfortos  75.- Ft/m2/hó 
 

- komfort nélküli                 40.- F t/m2/hó 
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2. számú melléklet 

 
 
 

 
Önkormányzat tulajdonában lévő bérbe adható helyiségek 
 

- Egyek, Tél út 6. sz.  
- Egyek, Tél út 6. sz.  
- Egyek, Fő tér 3/A. sz.  
- Egyek, Fő út 2. sz.  
- Egyek, Fő út 1. sz. 
- Lenin  u.       36. sz.  
- Fonyódligeti üdülő (Egyek-Tiszacsege-Polgár-Megyei Önk. közös tulajdona) 
 
 
 
Kijelölt szükséglakások:  
 
-Egyek, Fő u. 76/b 
-Egyek, Hunyadi u. 12. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy kérjék fel a hivatalt, dolgozzon 
ki egy rendeletmódosítás javaslatot, figyelembe véve az ingatlanok helyét és állapotát, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
10/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, dolgozzon ki egy lakásrendelet módosító javaslatot, 
figyelembe véve az önkormányzati ingatlanok településen belüli 
elhelyezkedését és állapotát. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
   Dr. Pető István hatósági irodavezető 

 
8./ A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009 (II.12.) sz. rendelet módosítása 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Ismerteti a rendelet módosítás lényegét. Bizottsági üléseken felmerült egy probléma, volt egy 
TÁMOP-os pályázat, melynek feltétele volt, hogy a tanfolyamon csak olyan személyek 
vehetnek részt, akik ápolási díjban részesülnek. Egyeken 7 személy végezte el a tanfolyamot, 
4 főt foglalkoztatnak a Gondozási Központban és kérdés volt, hogy ha megszüntetik a 
méltányossági ápolási díjat, esetleg vissza kell fizetni a pályázati pénzt.  Megkeresték a 
kistérséget, Tóth Erzsébet szakmai koordinátorral egyeztetett. Megérkezett az állásfoglalás, 
melyet ismertet. Véleménye szerint szóba se jöhet, hogy egy állapotban kiválasztott személy 
esetében, akinél ez megszűnik, vissza kelljen fizetni a pályázati pénzt, de ezt erősíti az 
állásfoglalás is.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szomorú, hogy ilyenekről kell beszélniük, de követni kell a körülöttük lévő eseményeket. 
Évente 63 millió Ft-tal kevesebbet kapnak, nem tudják a színvonalat fenntartani. Nem a 
korábbi testület és polgármester hibája, ők is minden évben csökkentettek, próbáltak 
takarékoskodni, de nem sokat ér, ha állami normatíva nagyobb mértékben csökken. A 
környező települések is megszüntették már a méltányossági ápolási díjat, tavaly döntöttek, 
hogy már nem állapítanak meg újat. Csökken az iskola, óvoda, polgármesteri hivatal, 
Szöghatár Kft. finanszírozása, ilyenkor fel kell merüljön, az adható juttatásokat meg tudja-e 
engedni az önkormányzat magának, ha a normatíva ilyen mértékben csökken. Nincs tartalék, 
236 milli Ft. az adósság, prognosztizálni lehetne negyedévre pontosan, mikor lesnek 
fizetésképtelenek az óvodában, iskolában mikor kapcsolják ki az áramot, a gázt, ha így 
haladnak tovább. Most ezt meg tudják előzni. Kellemetlen ilyen döntést meghozni, de ha nem 
hozzák meg, saját maguknak okoznak még nagyobb bajt. Figyelembe kell venni mi a kötelező 
feladat. Szomorú dolog, de örül, hogy eddig tudták adni,  a környező települések közül úgy 
tudja már csak Egyeken van, nem sajnálják, de nincs miből. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
A szociális bizottság javasolja a rendeletmódosítás elfogadását a Képviselő-testület felé. 
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Vigh József biz. eln.: 
Az Ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009 (II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A testületi anyaggal a rendelet azon része kerül kiküldésre, ami megszünteti a méltányossági 
ápolási díjat, idő közben próbálták körbe járni a lehetőségeket a felmerült probléma kapcsán 
és kidolgoztak egy újabb rendelet tervezetet, ami ülés előtt kiosztásra került, de mivel a 
pályázat nem kezeli negatívan a méltányossági ápolási díj megszüntetését, ezért az eredetileg 
kiküldött rendeletmódosításról elegendő szavazni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki az ügyrendi és szociális bizottság javaslatának 
elfogadására szavaz, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2011.(I.27.) Önkormányzati rendelete a szociális ellátások 

helyi szabályairól szóló 10/2009(II.12.) rendeletének módosításáról 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990.évi LXV. törvény 16. §.-nak (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. tv.  /továbbiakban Sztv./ 25. §. (3) bekezdésében, 26. §-ban, 
valamint a 32. §. (3) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján a következőket rendeli el:  
 
                                                                    1. §.  
 
A Rendelet az alábbi 23/A. §.-al egészül ki: 
 
„23. §. (1) Egyek Nagyközség Önkormányzat képviselő testülete a tartósan beteg 18 év feletti 
személy gondozását, ápolását végző hozzátartózok ápolási díját 2011.02.28. napjával 
megszünteti.” 
Felkéri a Szociális és Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottságot, hogy a lehető 
legrövidebb időn belül egyéni tájékoztatást nyújtson az ellátásban részesülőknek, időt adva 
jövedelmük és a vállalt ápolás más módon történő pótlására, megoldására, tájékoztatást adva 
a lehetőségekről, majd hozzon döntéseket az ellátások megszüntetéséről 2010.02.28. 
napjával.” 
 

2. §. 
 
E rendelet 2011. 01.27-al lép hatályba és a folyamatban lévő ügyekben is alkalmazni kell.  
 
9./ A helyi közművelődési tevékenység támogatásáról szóló 29-2007 (XI.29.) sz. rendelet  
     módosítása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Több körben folyik az egyeztetés a költségvetéssel kapcsolatban, az egyik terület a 
közművelődés. Szóba jött a vezetői egyeztetésen, hogy a megtakarításhoz szükséges 
dokumentumokat készítsék elő, mely érinti a rendelet módosítását is. Az volt az álláspontjuk, 
hogy kezdődjön meg a folyamat, mivel a megtakarítás egyik formája lehet, ha nem 
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közművelődési intézményt működtetnek, hanem közösségi színteret. Törvényi előírás, hogy a 
közművelődési tevékenységet el kell látni, de nincs megkötve, hogy milyen formában, ezt 
helyi rendeletben kell szabályozni. A közművelődési intézménynek személyi és dologi 
feltételei is vannak, míg a közművelődési színtér működtetése esetén a tárgyi feltételek már 
adottak és személyi feltétel nem válik szükségessé. 2 napja jelezte igazgató asszony, hogy 
folyamatban van egy közművelődési pályázatot, ahol egy nyilatkozat megtétele volt 
szükséges, a pályázatban elnyert támogatást a közművelődési intézményre kell fordatani. Óva 
intené a testületet és javasolja, hogy ne hozzanak most döntést a rendelet módosításáról, mivel 
10 millió Ft-os értékű támogatásról van szó. Felvették a kapcsolatot Balmazújvárossal, 
körbejárják, hogy negatív szankciót vonna-e maga után, ha az önkormányzat közösségi 
színteret biztosítana.  
 
Vigh József biz. eln.: 
Az Ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
helyi közművelődési tevékenység támogatásáról szóló 29-2007 (XI.29.) sz. rendelet 
módosítását. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A településfejlesztési bizottság később tárgyalta a rendeletmódosítást, mint az ügyrendi, ekkor 
már rendelkezésre állt az információ, amit jegyző asszony elmondott. 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a helyi 
közművelődési tevékenység támogatásáról szóló 29-2007 (XI.29.) sz. rendelet módosítását ne 
fogadják el, de az ETKIKI Többcélú Intézmény Alapító Okiratának módosítását indítsák el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatával egyet 
ért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal nem fogadta el a rendelet módosítást és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
11/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézmény Alapító Okiratának módosítását indítsák el a 
megszűnő telephelyek tekintetében. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

  Hajduné Holló Katalin ETKIKI igazgatója 
 
10./ A 23/2008. (X.30.) sz., az azt módosító 23/2009. (V.28.) és 35/2009. (X.29.) sz. az  
       útépítési érdekeltségi hozzájárulásról szóló rendeletek hatályon kívül helyezése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A korábbi testület jó szándékkal hozott egy határozatot az útstabilizálási hozzájárulásról, de a 
mai gazdasági körülmények között irreális, hogy minden háznál fizessenek be 60.000 Ft-ot. 
Ahol az önkormányzat tudja, ott stabilizálni fogja az utakat. A lakosság felől az a visszhang, 
hogy a kommunális adóból oldják meg az utak stabilizálását. Akik eddig befizették, azok is 
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helyesen jártak el, volt is eredménye, de akkor is voltak sokan, akik nem fizették be. Javasolja 
a rendelet hatályon kívül helyezését.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Volt olyan eset, amikor egy ingatlan esetében egy tulajdonos nyilatkozott, de a többi nem is 
tudott róla és a felszólítás kiküldésekor szembesültek vele, hogy több tulajdonos van, ami az 
egész eljárást megnehezítette. Minden lakosnak fontos az útépítés, próbált a testület pozitívan 
hozzáállni ehhez a dologhoz, próbálták a kérelmekhez igazítani a rendeletet, de a tapasztalat is 
azt igazolta, hogy a rendelethez kell a kérelmeknek igazodni. Helyénvaló, ha hatályon kívül 
helyezik a rendeleteket és egyedi kérelmekben és az anyagi forrás tükrében dönt a testület 
később. 
 
Vigh József biz. eln.: 
Az Ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
23/2008. (X.30.) sz., az azt módosító 23/2009. (V.28.) és 35/2009. (X.29.) sz. az útépítési 
érdekeltségi hozzájárulásról szóló rendeletek hatályon kívül helyezését. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a 23/2008. (X.30.) 
sz., az azt módosító 23/2009. (V.28.) és 35/2009. (X. 29.) sz. az útépítési érdekeltségi 
hozzájárulásról szóló rendeletek hatályon kívül helyezését.  
A Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy elviekben támogassa a Tavasz, 
Ősz, Baross utcák útstabilizálására benyújtott ajánlat elfogadását. Javasolja, hogy kérjenek be 
még árajánlatokat ezen utak stabilizálására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a rendeletek hatályon kívül helyezésével egyet ért 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének  
 3/2011. (I. 27.) Önkormányzati rendelete az útépítés érdekeltségi hozzájárulásról szóló 

23/2008 (X. 30.) számú és az azt módosító 23/2009 (V. 28.) számú 
valamint a 35/2009. (X.29.) számú rendeletének 

hatályon kívül helyezéséről 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi Önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §. (1) bekezdésében adott felhatalmazás alapján egyes önkormányzati 
rendeletek hatályon kívül helyezéséről az alábbiakat rendeli el: 
 

1. §. 
 
E rendelet kihirdetésében egyidejűleg az alábbi rendeletek hatályát vesztik: 
 

23/2008. (X.30.) az útépítés érdekeltségi hozzájárulásról szóló rendelet, 
 

23/2009. (V. 28.) az útépítés érdekeltségi hozzájárulásról szóló 23/2008. (X. 30.) sz. 
rendelet módosításáról szóló rendelet, 
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35/2009. (X. 29.) az útépítés érdekeltségi hozzájárulásról szóló 23/2008. (X. 30.) sz. 
rendelet módosításáról szóló rendelet, 

 
2. § 

 
E rendelet 2011. január 27.-én lép hatályba, és a folyamatban lévő ügyekre is alkalmazni kell. 
 
11./ Előterjesztés a 2011. évi költségvetést befolyásoló működési kiadások csökkentéséről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kellemetlen ilyen javaslatot beterjeszteni, de kötelességének érzi, feladatának érzi, hogy az 
önkormányzat működését hosszú távon biztosítsák és ez nem megy fájdalmas döntések 
nélkül. Örültek volna, ha nem normatíva csökkenést és gazdag önkormányzatot örököltek 
volna. Sajnos nem így történt és már 2 cég adósságrendezési eljárás megindításával fenyegeti 
az önkormányzatot. Ezeket eddig sikerült elhárítani, bízik benne, hogy ezután is meg tudják 
oldani. A februári hónap még nagyon kritikus, de ha ezeket a döntéseket meghozzák, a 
közgazdasági irodavezetővel egyeztetett és már márciustól nem kell tartani az 
adósságrendezési vagy csődeljárásoktól, illetve nem kell aggódni, hogy kikapcsolnak valamit. 
Érkeztek levelek az E.ON-tól, hogy kikapcsolják az újtelepi, a fenti iskolában az áramot, 
eddig sikerült ezt is megakadályozni, de jelenleg a lyukak tömögetése folyik, a lejárt 
számlákkal kártyáznak. Ez a helyzet sokáig nem tartható fenn, eddig 5-én volt fizetés, 
januárban már csak 9én tudták átutalni, bízik benne, hogy sikerült megoldani, hogy mindenki 
megkapja ezután is 10-éig a fizetését, de ha nem hozzák meg döntéseket, negyedévre ki lehet 
számolni, mikor nem fognak tudni fizetni. mikor nem tudják működtetni a közétkeztetést. Az 
ügyvezető már decemberben jelezte, hogy problémák vannak, fennállt a veszély, eddig 
sikerült ezeket a veszélyeket elhárítani, nem egyszerű, óriási plusz teher, a közgazdasági 
irodának is plusz munka, hogy a lyukakat kell tömögetni. Az előterjesztést több körben 
vezetői értekezleten tárgyalták, jelen voltak az intézményvezetők, a jegyző, a Kft. vezetőjével 
is tárgyalt. Egyeztettek a könyvvizsgálóval, a belső ellenőrrel, nem találtak más lehetőséget. 
A testület informális ülésen is tárgyalta az előterjesztést, a bizottságok is tárgyalták. Szomorú 
kiindulási pont, hogy a tavalyi évhez képest 40 millió Ft-ot meg kell takarítani, a működési 
kiadásokat ennyivel csökkenteni kell. Minden testület és polgármester rémálma, hogy így 
indítják a ciklust, sajnos nekik ez jutott, a település érdekeit szem előtt tartva, meg kell lépni, 
működni kell az oktatási intézményeknek, a közintézményeknek, nem szabad megvárni, hogy 
csődhelyzet alakuljon ki. Ismerteti az előterjesztés tételeit. 40 millió Ft. megtakarítási célt el 
kell érni, hogy az önkormányzat működését a 4 évben helyes irányba tereljék. A Kft-nál 
szereplő 14,6 millió Ft-os megvonás szomorú, de senki nem tudta, honnan vonjanak el többet. 
Ilyen javaslat volt még, hogy az újtelepi iskolát zárják be, nem lenne népszerű döntés, az alsós 
gyerekeket nem szívesen hozzák fel, Egyeken ennek tradíciója van, ezzel a javaslattal 
véleménye szerint ne éljenek, nem is javasolta. Tiszacsegén 24 köztisztviselőből 10 főt 
elküldtek, ezt nem látja helyes döntésnek, ha megfelezik a létszámot, az komoly veszélyekkel 
jár. Polgáron hasonlóan járt el a testület, de véleménye szerint, ha spórolnak, nem az a cél, 
hogy valamit tönkre spóroljanak és ha Tiszacsege kútba ugrik, nekik nem kötelező utánuk 
ugrani. A Kft. vezetője felé az volt a kérés, hogy lehetőség szerint az 50 év feletti dolgozókat 
tartsa munkaviszonyba, mert nekik nehéz elhelyezkedni, de ha muszáj itt is lépni kell. A 
polgármesteri hivatalnál 5 millió Ft. szerepel a javaslatban a tegnapi bizottsági ülésen 3 millió 
Ft-ot javaslat született, de szerinte, ha a szomszédos településeken ilyen könnyedén felezik a 
köztisztviselők létszámát, akkor még barátságos és óvatos 5 millió Ft. megtakarítást javasolni, 
nem javasolja ezt csökkenteni. Az ETKIKI-nél 5 millió Ft-ról indult a javaslat, de az 
intézményvezető elmondta, hogy nincs miből megtakarítást elérni, vizsgálj a lehetőségeket,  
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2,5 millió Ft-ot tűzzenek ki célul, a többi javaslat egyértelmű és abban szerinte konszenzus 
van. 
 
Holló János alpolgármester: 
Egy figyelem felhívással szeretne élni. Nagyon nehéz erről beszélni, mert létszámról is szó 
van, de vegyék figyelembe, hogy az intézmények a 2010-es bázis évhez képest 2011-ben 
milyen feladatsorral bírnak. Gondol arra, hogy a pályázat kapcsán az ETKIKI gyarapodott, 
bölcsődét hoztak létre, ehhez több normatívát is kapnak, több a feladat, több emberre van 
szükség, több pénz kell. A telephely megszüntetésének megtakarításként kell jelentkezni. A 
másik intézményt nézve a polgármesteri hivataltól feladatokat vontak el, pl. a közmunka 
programok, adónemek kerültek megvonásra. A nagy pályázatokon túl vannak, élnek még az 
uniós pályázatok, de önerőre hitelkeret sincs. Annak idején, amikor a mentőszolgálatnál 
bekövetkezett a leépítés, felajánlották, hogy aki kérte, hogy ő elmehessen, figyelembe vette a 
főigazgató, akinek más lehetősége volt élt is vele és megkapta a felmentési díjat és 
végkielégítést. A köztisztviselőknél az állam átvállalja a végkielégítés összegét. Javasolja, 
hogy munkaértekezleten vessék fel, aki élni akar a lehetőséggel, engedjék el, az 
intézményvezetők forduljanak a dolgozókhoz, mert itt a végkielégítés nem kerül pénzbe. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Elnézést kér, ha ismétli magát, mivel már a bizottsági üléseken is tárgyalták a költségvetési 
koncepciót érintő javaslatokat, de vannak itt érdeklődők, ezért újra elmondaná. Az elmúlt 
évben jelentős normatíva megvonás történt a közoktatás területén, nem kívánt akkor sem 
kibújni a polgármesteri hivatal a megszorítások alól. Az idei költségvetés kapcsán több 
körben kezdték a munkát, nem túl rózsás a helyzet, ha rövid időn belül nem lépi meg a 
testület a döntéseket, lehet, hogy 20-án sem lesz fizetés. A közgazdasági irodavezető 
asszonnyal leült egyeztetni, igazgató asszonnyal is egyeztetett, megerősítették, hogy olyan a 
helyzet, hogy előbb-utóbb nem tudnak fizetni. Az egyik vezetői értekezleten próbálták 
kikalkulálni melyik intézménynél mennyit tudnak megtakarítani. A polgármesteri hivatalnál 5 
millió Ft. volt a javaslat, vállalta is, az ETKIKI-nél egy alacsonyabb összegről indultak és ő 
javasolta, hogy emeljék meg a hivatal szintjére ott is a megtakarítás összegét, mert aránytalan 
60 dolgozóval és 6-7 épülettel szemben 20 ember és 1 épületen többet megspórolni. E 
tekintetben volt egy félreértés, úgy vélték, hogy a hivatalról és a hozzá tartozó 
szakfeladatokról van szó, ez könnyítené a helyzetét, hisz a közvilágtás és rendezvény is ide 
van sorolva a hivatalhoz, de erről szó sincs, a hivatal alatt a munkavállalókat és az épület 
fenntartását értik. Pénteken volt egy informális egyeztetés, amin nem tudott jelen lenni, mire 
hétfőn megérkezett a hivatalnál maradt az 5 millió Ft-os javaslat, de az ETKIKI-nél 3 millió 
Ft-ra csökkent. Hétfőn sérelmezte, hogy ez történt, mert nem korrekt, viszont a tegnapi 
bizottsági ülésen már ott tartottak, hogy 3 millió Ft. megtakarítást javasoltak a hivatalnál, de 
az ETKIKI igazgató asszonya nem látja a megtakarítási lehetőségeket. Nem tartaná helyén 
valónak, ha az ETKIKI részéről nem lenne megtakarás meghatározva, nem lenne korrekt a 
Kft-vel, a hivatallal és az ápolás díjasokkal szemben sem. A hivatal részéről annyit mondana 
el, célzott már bizottsági üléseken is rá, hogy ha az egyik verzió összejön, könnyebb dolga 
lesz. Egy kollégájáról van szó, akinek a terveit bizalmasan kezelte, de kiderült, hogy ezzel 
csak ő van így, mert már mindenki tudott róla. Dr. Pető István hatsági irodavezetőről van szó, 
aki elfelé készül a hivataltól más területen kíván megélhetési lehetőséget találni. Nagyon 
sajnálja kollégája távozás iránti szándékát, hiszen láthatják, hogy a munkaköre mekkora 
területet lel fel. A jövő hét elején fog kiderülni, hogy Dr. Pető István elmegy-e, de ha nem 
akkor ugyanúgy teljesíteniük kell az 5 millió Ft. Amennyiben a 3 millió Ft-ot szabja ki a 
testület, megígérheti, hogy ha lehetősége lesz a megtakarítani 4-5-6 milli Ft-ot, akkor 
megteszi. Azt viszont nem látja korrektnek, hogy a hivatalnál létszámleépítést kell 
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végrehajtani, a többi intézménynél pedig nem szab meg megtakarítást a testület. A környező 
településen történt döntések véleménye szerint rossz példák, kíváncsian várja a fejleményeket. 
A testület végrehajtó szerve a hivatal, ha a hivatalon húz, saját magán is húz. Ha 
létszámleépítésről lesz szó, vissza lehet igényelni a végkielégítés költségét, de ez a 
közalkalmazottak tekintetében is igaz, de ezzel a lehetőséggel csak akkor élhetnek, ha 5 évig 
az adott munkakört nem töltik be. Csak a mai napon láthatják, hogy Dr. Pető István hány 
területen lát el feladatot, ezt is komolyan át kell gondolni, ha ő elmegy ez a terület a 
továbbiakban, hogy lesz ellátva. Tisztában van vele, hogy a saját érveléseivel magában van, a 
Képviselő-testületben pedig vannak pedagógusok, pedagógus hozzátartozók, igazgató 
asszony képviselő is egyben, így neki egyéb eszközei is vannak. Neki annyi lehetősége van, 
hogy ezt az 5 perces érvelést elmondja, elnézést, ha hosszabbra nyúlt volna, kéri a testületet 
vegye figyelembe a 3 millió Ft-os javaslatot, amennyiben lehetősége lesz több megtakarításra, 
meg fogja tenni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Több körben, napokon keresztül egyeztettek, első alkalommal, amikor ez az összeg 
megszületett, véletlenül csöppent a megbeszélés közepébe, nem számolt utána, nem készült, 
váratlanul érte a dolog, akkor úgy gondolta, hogy a koncepció során tervezett összeghez 
képest kell ennyit megtakarítni, másnap derült ki, hogy az előző évhez képest kell. Az 
egységes óvoda-bölcsőde kapcsán tavaly csak szeptembertől terveztek bért a 4 főre és most 
ehhez képest kell idén csökkenteni, nem tudja. Nem abból indul ki, neki milyen nehéz, az első 
szempont a 650 gyerek, akiket el kell látni, marad-e óvodai nevelés, a létjogosultsága 
megmarad-e, az iskola, óvoda létszáma emelkedett, a feladat nőtt, a költségek is nőnek, amit 
tud, megtesz, de kéri, ne szabjanak meg összeget, minden erejével azon lesz, hogy minél 
többet takarítson meg, de ne spórolják tönkre az oktatást Egyeken. 
 
Bóta Barbara önk. ir. vez.: 
Van egy jó híre, felhívta a munkaügyi központot, hogy a 20% önerőt sem tudja előteremteni 
az önkormányzat, Ecsedi úr azt a javasolta, amennyiben mind a 30 főt 6 órában foglalkoztatja 
az önkormányzat, akkor fel tud ajánlani egy 90%-os támogatási intenzitást. Így a felére 
csökkennek a terheket. A közfoglalkoztatással kapcsolatos feladatok nem csökkentek, a 
tervezett létszám 350 fő, akinek a 4 órás foglalkoztatásával ugyanannyi a munka, mintha 8 
órásak lennének és tavaly sem köztisztviselők, hanem közfoglalkoztatás szervezők végezték 
ezt a munkakört. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Bosszantja valahol a kormány kommunikációja, még ha szimpatizál is a Fidesszel, amikor azt 
mondják, nem lesz megszorító intézkedés, de a bevételek és kiadások újraelosztásáról van 
szó, náluk 3 év alatt 63 millió Ft. normatíva elvonás történt, az egy katasztrófa. Felül leosztják 
az alapok és nekik kell a kellemetlen dolgokat megtenni. Rágják egymást hetek óta, rajtuk 
csapódik, nekik kell a felettes döntések levét meginni. 40 millió Ft. megtakarítást kell elérni, a 
közgazdasági irodavezető készített egy közelítő számítást, a tiszafüredi alapfokú oktatási 
intézménybe járó gyerekek évente 40 millió Ft-ot visznek el a településtől normatívaként, 
ezért is van, hogy ilyen kellemetlen döntéseket kell megtenni. Elkészült a cselekvési terv, 
publikálni fogják, mindent megtesznek Egyeken az oktatási intézményekben, hogy olyan 
színvonal biztosítsanak, mint a környező településeken, de az oktatás színvonal nem is 
szokták kifogásolni. Fegyelmi problémák szoktak lenni, erre is kidolgozták a cselekvési 
tervet, a kivételezést is kezelik, azon vannak, hogy az új gyerekeket ne vigyék el, mert ezzel 
az emberek a saját lakókörnyezetüket teszik tönkre. A normatíva elmegy a gyerekkel együtt 
és hiányozni fog a költségvetésből, ezért is szükséges a megszorítás. Ő lenne a legboldogabb, 
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ha ezeket a pénzeket útstabilizálásra tudnák fordítani, a szennyvíztelep nem megfelelő, újba 
kellene beruházni, ez is 300-400 millió Ft. 85%-os támogatottságú pályázat lenne és nem 
tudják, nem merik bevállalni, vizsgálják, hogyan tudnák megvalósítani, de mit érnek az új 
teleppel, ha az önkormányzat csődbe megy.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Örömmel tájékoztatja a testületet, hogy az elmúlt héten tartottak megbeszélését a leendő elsős 
szülők számára és minden szülő ide kívánja íratni az elsős gyermekét. Minőségi oktatást 
szeretnének, a tárgyi feltétel rendelkezésre áll, de a személyi is kell. Végzett egy felmérést 
Tiszafüred, Tiszacsege, Újszentmargita és Polgár tekintetében, míg a környező településeken 
10 tanuló jut egy felnőtt létszámra, addig Egyeken 15 jut. Amennyiben további elvonások 
lesznek, nem tudják biztosítani a színvonalat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez még tegnap előtt 13 volt, lehet az óta más számítás történt, itt sem engedi el az iskola kezét 
az önkormányzat, 35 közhasznú munkást kaptak mentorként tavaly, idén is megtalálják a 
módját. Ha belevennék ezeket a létszámokat is, az egyeki gyerekekre is jut annyi felnőtt, mint 
a környező településeken, csak olcsóbban próbálják megoldani, véleménye szerint nincs 
hátrány a többi településhez képest. Az iskolában a mentorok közreműködése kapcsán pozitív 
volt a visszajelzés, a gyerekek emeltebb színvonalú szolgáltatást kaptak. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Hasznos volt a tevékenységük, ezúton is köszöni a fenntartó segítéségét, de pedagógus 
munkakörben közfoglalkoztatottakat nem tudnak alkalmazni, a pedagógus létszám pedig így 
is feszített, a dolgozók ingyen túlórába kényszerülnek. 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv.: 
A Kft. csak létszámcsökkentéssel tudja megoldani a megtakarítást, de meg kell határozni az 
önkormányzatnak, hogy milyen feladatokat kíván a Kft-vel elvégeztetni, teljes körű 
átszervezésre kényszerül, de próbál a feladatnak eleget tenni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Tekintve, hogy a Kft. a legnagyobb elvonás címzettje és a Kft. rengeteg közfeladatot lát el, 
ami önkormányzati feladat, elengedhetetlen annak a koncepció szintjén is a kidolgozása, ami 
arról szól, hogy ez a 15 millió Ft. elvonás, akár létszámleépítést figyelembe véve is, milyen 
olyan kényszerhelyzetet eredményezhet, amely következtében a kapacitása, munkavégzése 
csökken. Nem gondolja, hogy agyon kéne szorítani akár Kft-t, vagy akár az iskolát, meg 
akarják találni az optimális megoldást, ami a település működését nem veszélyezteti. Zelei 
úrtól, hogy ne kapták meg a megtakarításra vonatkozó terveit, valamilyen koncepciót az 
ügyvezetőtől várnak, akinek végre kell hajtani megszorítást a Kft. életében. 
 
Zahonyai Ferenc szót kér. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy adják meg a hozzászólás 
lehetőségét Zahonyai Ferenc számára, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2011. JANUÁR 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

Oldal: 30 / 59 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
12/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a hozzászólás 
lehetőségét biztosítja Zahonyai Ferenc számára. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Zahonyai Ferenc: 
Ő nyugdíjas, magas a szemétszállítás díja, a vízdíj, a kommunális adó, 50.000 Ft-ból mit lehet 
kifizetni, érzik ezt, tudják, mit jelent ennyiből élni? Ha azt mondja, nem tudja a 7.000 Ft.-os 
kommunális adót befizetni, megterhelik büntető kamattal, de ha azt kéri, az utcát homokozzák 
le, hogy ne csússzon, nem lett lehomokozva. 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv.: 
El lett végezve. 
 
Zahonyai Ferenc: 
Nem lett, az önkormányzat azt csinál, amit akar, mikor lett utoljára a Domb út lehomokozva? 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv.: 
Tegnap. 
 
Zahonyai Ferenc: 
Major Imre tolta le traktorra szerelt tolóval. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez nem tartozik a napirendhez, kéri, a napirendhez kapcsolódó dolgokat mondja el. 
 
Zahonyai Ferenc: 
Az önkormányzatot saját maga, vagy a lakosok érdeklik? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Céljuk, hogy rendezett körülményeket biztosítsanak. 
 
Zahonyai Ferenc: 
Csúsznak, másznak az úton, az rendezett? A Domb utat nem tolják le, hiába hazudik Zelei. 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv.: 
Ezt kikéri magának. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Azt kérdezi Zahonyai úr, hogy 50.000 Ft-ból, hogy kell megélni, ő azt kérdezi 263 millió Ft-
os adósságból, hogy lehet? 
 
Zahonyai Ferenc: 
Az önkormányzat vállalta, tartsa a hátát. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Nem tud csodát tenni, nem tudja leaszfaltozni adósságból az összes utat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy Zahonyai Ferenctől vonják meg 
a hozzászólás jogát, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
13/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a hozzászólás jogát 
Zahonyai Ferenctől megvonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Sokszor elmondta, lényegesnek tartja, vegye figyelembe, minden közszolgáltatásnak kemény 
költségei vannak, amit ha nem fizetnek meg, megszűnik a közszolgáltatás, ilyen a víz, villany, 
gáz, szemét. Annyi szűrőn mennek át ezek az árképzések, hogy lehetetlen jóval olcsóbban 
megoldani, amivel az emberek elégedettek lennének. Nem az a baj, hogy nagyon magasak a 
költségek, hanem az emberek ellehetetlenültek. Mindegy melyik párt van kormányon, az 
MSZP, ugyanaz mint a FIDESZ, a kormánypárt propaganda fontosabb.  mindegy melyik párt, 
Az ingyen tankönyvvel volt tele egy ideig a média, de a kormány nem adta ki a pénzt, 
emberek pedig azt hitték itt van és jött a tv, az újság és viaskodni kellett velük, míg kiderült, 
neki van igazuk. Most ugyanaz a helyzet. Zahonyai úr személyeskedésétől eltekintve abban 
egyet ért vele, hogy 50.000 Ft-ból nehéz kifizetni ezeket a dolgokat, egyre több szakmunkás 
áll sorba segélyért, de erről nem Egyek tehet, ez a kormány, a miniszterek, a politikai elit 
bűne. Kész eredményeket kaptak, meg kell próbálni a legkisebb sérelmek árán elfogadtatni, 
vagy elhiszik, vagy nem, a legfőbb baj, hogy munkahelyek szűntek meg, a gazdaság a padlón 
van, arra kell törekedni, hogy az önellátásukat megvalósítsák. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A szociális bizottság sem egy könnyű szféra, de nem egy intézmény, ezért ajánlotta fel, 
bevállalja a méltányossági ápolási díj megszüntetését, mert nem kötelező. Polgármester úr 1,5 
millió Ft-ról beszélt, 2010-ben 1.350.000-1.350.000 Ft. volt a bizottság segélykerete, már ezt 
is felajánlották, hogy az egyikről lemondanak. Nem könnyű feladat, de be kell vállalni és 
viselni kell a következményeit, megpróbálják jól megoldani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Tegnap a településfejlesztési bizottság ülésén hangzott el az 1,5 millió Ft-os javaslat, de ha a 
szociális bizottság más javaslattal él, inkább azt támogatja, ők jobban tudják, mit lehet 
megtenni.  
 
Szekeres Ákos kuratórium elnöke: 
40 millió Ft-ot a tavalyi költségvetéshez képest kell megtakarítani, tavaly volt egy működési 
kiadásuk a Remondis per kapcsán, közel 20 millió Ft., ez beleszámít a 40 millió Ft-ba, mert 
ha nem akkor 60 millió Ft-ról van szó. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez figyelembe van véve, a granárium épületének bevétele is oda folyt, ez a 40 millió Ft. 
megtakarítás hosszú távon biztonságot jelentene, 60 millió Ft. már katasztrófa lenne. A 
tavalyi költségvetéshez képest 40 millió Ft. megtakarítás elég. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A Remondissal több ízben meg lehetett volna állapodni, minden esetben elutasította a 
polgármester az ajánlatokat, ez visszavezethető az ő vagy az önkormányzat meg nem 
állapodni akaró szándékára, ezért jutott el oda az ügy. Nem tudja ki kérhető számon, milyen 
felhatalmazása volt a tárgyalásra, de ennek egész más vége is lehetett volna. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Hegyesi úr a korábbi polgármesterről beszélt, ez elmúlt, jogerős határozat született, a jövőbe 
tekintve kell javaslatokat, döntéseket hozni, bármi fogást, felelőst keresnének, nem 
találnának, a perelt összeg felét ítélték meg a 36 millió Ft-ból 18 millió Ft-ot, ezzel is nyertek, 
hogy csak a felét kellett megfizetni.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Az eredeti követelés 28 millió Ft. volt, majd leszállította a keresetét 17 milli Ft-ra, tehát a 
pernyertesség 100%-os volt, de jóval kisebb összegben is meg lehetett volna egyezni, 
természetesen Szincsák polgármester úrról beszélt.  
 
Vigh József biz. eln.: 
Letelt az 1 óra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Úgy gondolja ez olyan fontos téma, hogy senkitől nem akarja elvenni a szót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a vita folytatására szavaz, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
14/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az SZMSZ 15. §. 7. 
pontja alapján az Előterjesztés a 2011. évi költségvetést 
befolyásoló működési kiadások csökkentéséről napirend 
tárgyalásának idejét további 30 perccel meghosszabbítja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Úgy emlékszik az előző Képviselő-testület hajlott az egyezségre, nem tudja mégis hogy jutott 
ide a dolog, meg lehet nézni ki a felelős, jegyzőkönyv reméli készült és meg lehet nézni ki a 
felelős. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Véleménye szerint a méltányossági ápolási díj megszüntetéséről nem kell szavazni és a Kft. 
14,6 millió Ft-os megtakarításáról sem, mert abban konszenzus van. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Véleménye szerint halasszák el a döntést, várja az ügyvezető koncepcióját milyen áron tudja 
ezt az összeget megspórolni és a közszolgáltatás színvonalában miként jelentkezik, az 
elbocsátásokat következményeként mennyi a közterhek összege, szerinte olyan 9 millió Ft. 
körül van. Ennyi információval, amivel most rendelkeznek, csak tartózkodni tud, szeretne egy 
átfogó képet, mit jelentene a megszorítás a település életében. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az ügyvezető koncepciója harmonizál az előterjesztett koncepcióval, a költségvetési rendelet 
elfogadásánál újra fognak szavazni, ő azt mondja, erről szavazhatnak most. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ez a tervezet a költségvetés tervezéséhez egy iránymutatást ad, a rendeletet február 15-ig kell 
a testület elé beterjeszteni és március 15-ig kell elfogadni, most a rendelet összeállításához 
hoz határozatokat, javaslatokat a testület, a rendelet elfogadásához a későbbiekben minősített 
többség szükséges. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A településfejlesztési bizottság ülésén nem látták írásban Zelei úr koncepcióját, csak szóban 
felvázolta.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, hogy fogadják el a bizottság javaslatát, de a költségvetési rendelet beterjesztéséig, 
február 15-ig, készítsen a Kft. vezetője egy koncepciót a tervezett intézkedésekről.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Zelei úrnak semmilyen koncepciója nincs, arra van koncepciója, hogy hány embert és kiket 
fog elküldeni, de, hogy ezzel milyen bérmegtakarítás érhető el, arra nincs koncepciója. A Kft. 
által végzett közfeladatok vonatkozásában, a feladatellátás mennyiségében minőségi változást 
fog hozni a megszorítás. Fontos látni, hogy lesznek ellátva, nem tartja felelős döntésnek ennyi 
információ alapján eldönteni, hogy 15 millió Ft-tal megszorítják-e a Kft-t vagy sem, ő jelen 
információk ismeretében csak tartózkodni tud. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Zelei úr szóban ismertette a koncepcióját, nem olyan részletességgel ahogy Hegyesi úr 
kívánta volna, de a költségvetési rendelet mellé az ügyvezető beterjeszti a saját koncepcióját 
írásban, részletekkel, amit Hegyesi úr kér. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Írásban a bizottság semmit nem látott, próbált informálódni, feladatok ellátásának 
tekintetében semmi információt nem kaptak, létszámmal kapcsolatos gondolatokat osztott 
meg Zelei úr a bizottsággal. Nem tekinthető koncepciónak, csak kérdezgették az 
elképzeléseiről. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Zelei úr 2 dolgot mondott el a bizottsági ülésen, azt, hogy nehéz lesz, illetve azt, hogy nem 
mondhat el a neveket. Arról nem beszélt, hogy milyen szisztémát követve akarja 
megvalósítani ezt a helyzetet. Az önkormányzat nincs abban a helyzetben, hogy erről az egy 
tételről dönteni tudjon. A költségvetési rendelet megtervezését nem tudja úgy elképzelni, 
hogy kapnak egy anyagot, ami lehet, hogy jó, de nagyon mereven kezeli ezeket a tételeket. A 
közfoglalkoztatással kapcsolatos önerő kérdése, a kistérségnek történő pénzeszközátadás és a 
méltányossági ápolási díj kérdése valószínűleg tartható, az összes többi tétel bizonytalanná 
vált. Alulról kellett volna felépíteni a rendszert, egyenként meg kellene vizsgálni a 
megszorítással érintett területeket, a vezetők részéről kellene tudni, mi az, amit még el tudnak 
viselni. Az ETKIKI vezetője nem tudja vállalni az 5 millió Ft-ot, sem a 3 millió Ft-ot, látni 
kellene, mit tud vállalni. Gyerek cipőben van a tervezet. Felelős döntést hozni a legnagyobb 
összegről, ezt most nem tarja reálisnak.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Több körben, többször 5 órás tárgyalások után alakult ki ez az álláspont, melyben benne van 
könnyvizsgáló, a belső ellenőr és az intézményvezető véleménye is. Ideális helyzet lenne 
alulról építkezni, de sajnos nem működik, tavaly a költségvetésnél kiadott mindenki mindent, 
megtörtént egy 20 millió Ft-os meghúzás és mindenki azt hitte, nincs tovább. Éveken 
keresztül csökkentek a működési kiadások, ki mekkorát tud húzni, tavaly se maguktól 
mondták ki a számokat, a polgármester az asztalra csapott, kiosztotta, akkor se vállalta senki, 
mindenki kétségbe volt esve, de nagyjából végrehajtották az intézmények. Tavaly arról volt 
szó, csak ezt az évet éljék túl és ehhez képest most 40 milli Ft-ot kell megtakarítani, ezért 
nehéz a döntést meghozni. Magától egyik intézményvezető sem mondja, mennyit vonjanak 
meg. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Szincsák példa se jó. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A tavalyi példa sem volt jó, ezért próbált több körben egyeztetni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Minden évben ki van feszítve a költségvetés, a jogszabályokat tartani kell, van ahol 
nyugdíjazás történik, nagyon mereven egy egy évet nem is lehet összehasonlítani, de tervezni 
kell a kötelező kifizetéseket. Hegyesi úr javaslatát módosító javaslatként szavaztatni kell. 
 
Fazekas Sándor Tűzoltóparancsnok: 
Szomorú eset, amikor ilyenről kell tárgyalni, Hegyesi úrnak igaza van, egyszerűen lehetetlen 
lesz a Kft. működése. Van egy megállapodás az önkormányzat és a Kft. között. Ő végigélte, 
amikor 17 millió Ft-ot húztak meg a Kft-n, sok emberhez hozzá kellett nyúlni, tavaly 4 millió 
Ft.-ot, nem igazán lehet többet húzni, vagy ha mégis, feladatcsökkenésre kell számítani. 
Amikor neki meg kellett lépnie, emlékeznek milyen viták mentek, neki is kellett egy 
koncepciót felvázolni, de nem szólt bele a testület, csak abba, hogy mennyi pénz van, meg 
tudja oldani vagy nem, olyan meghatározás nem volt, hogy 50 év feletti dolgozót nem küldhet 
el, ezt az ügyvezetőre kell bízni. Fel kell vázolni egy koncepciót, de nem részleteiben, 
feladatonként, ez az ügyvezető felelőssége, de biztosan feladat csökkenéssel fog járni. 
Elhangzott, hogy nem volt letolva az utca, ezzel is számolni kell, ezek a megszorítások azzal 
is fognak járni, hogy az árkok nem lesznek kitakarítva, nem lesz az út letolva, de el kell 
viselni, hogy az iskola és óvoda működjön. Sok mindent tudomásul kell venni, a 
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megszorítások ki fognak hatni minden intézményre, minden lakosra. Csökken a lakosság, de a 
feladatok megvannak, romos házak maradnak a kihalt emberek után, kell a koncepció, hogy a 
testület lássa, miről van szó, de a részletekbe nem célszerű belemenni, rá kell bízni a vezetőre, 
ő segít Zelei úrnak.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Jól értette, hogy véleménye szerint szabjanak meg egy számot és a költségvetési rendeletig 
dolgozza ki a koncepcióban Zelei úr a részleteket, Fazekas úr segít és február 15-ig a testület 
elé tárja. 
 
Fazekas Sándor Tűzoltóparancsnok: 
Egy informális ülésen előtte is lehet róla beszélni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Feladat centrikusan szeretné látni, mert érezhető lesz minden lakos számára, látni kellene ez 
az összeg mit eredményez. Megszavazhatják ezt is, de mi van, ha módosítani kell, akkor elő 
kell venni a költségvetési rendeletet és minősített többséggel módosítgatni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A költségvetési rendeletet minden évben kb. tízszer módosítják, változni fognak a számok év 
közben. 
 
Fazekas Sándor Tűzoltóparancsnok: 
Ez menet közben változott, de egy irányszám meg volt szabva, ami alapján kellett dolgozni, 
kell egy szám, de ha ki van dolgozva, akkor lehet látni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Fazekas úrnak igaza van abban, hogy nem célszerű olyan szintig menni, hogy kit küld el a 
vezető, minden intézménynél az intézményvezető hatásköre, hogy a költségvetés alapján 
meghatározott összeget, hogyan takarítja meg, létszámleépítésnél a vezető hatásköre, kit küld 
el. 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv.: 
Ezt a megtakarítást a Szöghatár Kft. csak létszámcsökkentéssel és átszervezéssel tudja 
megoldani, nem került sem bizottság sem testület elé részletesen kidolgozott koncepció, 
csütörtökön kiment az anyag és péntek reggel látta a tervezett csökkentést. El fogja készíteni 
az ő javaslatát is, már részben készen van, de csak akkor valósulhat meg, ha az önkormányzat 
meghatározza, milyen feladatokat kell a Kft-nek elvégeznie. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szerinte szavazzák meg ezt a számot és költségvetési rendelet tárgyalásakor tanulmányozzák 
Zelei úr koncepcióját. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Szöghatár Kft. 
megtakarításával kapcsolatban a döntést halasszák a február 15-i ülésre, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 2 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodással szavazott és a javaslat 
nem kapta meg a kellő támogatottságot. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy a Szöghatár Kft. részére 
28.880.000 Ft működési célú pénzeszközt adjanak át, mellyel 14.620.000 Ft megtakarítás 
realizálható és Zelei József ügyvezető a február 15-i ülésre készítse el a megtakarítási 
koncepcióját, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
15/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. részére 28.880.000 Ft működési célú pénzeszközt 
adjanak át, mellyel 14.620.000 Ft megtakarítás realizálható és 
Zelei József ügyvezető a február 15-i ülésre készítse el a 
megtakarítási koncepcióját 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Zelei József Szöghatár Kft. ügyv. 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
3 igen szavazattal és 2 tartózkodással a Polgármesteri Hivatalnál 3 millió Ft. megtakarítás 
realizálását javasolja a településfejlesztési bizottság. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A bizottság javaslatával nem ért egyet, amikor más településeken elküldik a köztisztviselők 
felét, akkor szerinte reális az 5 millió Ft. megtakarítás. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatával egyet 
ért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen, 3 nem szavazattal és 4 tartózkodással szavazott és a javaslat 
nem kapta meg a kellő támogatottságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a Polgármesteri Hivatalnál 5 millió Ft. 
megtakarítás realizálására szavaz, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
16/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Polgármesteri 
Hivatalnál 5 millió Ft megtakarítás realizálása valósuljon meg a 
2011. évben. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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  Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
ETKIKI Többcélú Intézmény javasolt megtakarításával kapcsolatban egyik javaslat sem kapta 
meg a kellő támogatottságot, nem született döntés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az előterjesztésben szereplő 5 millió Ft-os javaslatát visszavonja. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Kéri, ne határozzanak meg összeget, elmondta, mi az amit tud vállalni, de 4 fővel nőtt a 
létszámuk, elmondta milyen megtakarítási lehetőségeket lát, így határozza meg a testület és 
ne összeg szerűen. A Művelődési ház dologi kiadásaitól azonnal megválik. 1 dajka készül 
nyugdíjba, nem tölti fel az álláshelyet, a személyi jellegű kiadásoknál nem tud többet 
realizálni, így is a törvényben előírt létszám alatt vannak 7 fővel, nem tud több embert 
elküldeni. Csökkenhet az óvoda dologi kiadása is, ha a mosás csak az intézmény tekintetében 
működik tovább. A bérleti díjakat felülvizsgálja. Minden lehetőséget megpróbál megkeresni. 
Kapott egy feladatot 1 napirend kapcsán, hogy dolgozza ki a kistérséggel történő 
együttműködés lehetőségét, ez felülírhatja az egészet és új helyzet állhat elő, ami teljesen új 
alapokra helyezi a költségvetési megtakarításokat. Kéri, a vállalható feladatokat szabja mega 
a testület és kérjék számon, de az intézmény nem tud embert nélkülözni, már az utolsó bőrt is 
lehúzták az intézményről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A kistérségi csatlakozásra visszatérnek, de fel kell készülni a legrosszabb forgatókönyvre. 
Véleménye szerint abból kell kiindulni, hogy nem lesz változás, kívánja, hogy jobban 
menjenek a dolgok, 30 millió Ft-ból több jutna mindenhová, de konkrétumokra is kell 
alapozni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézménynél ne határozzák meg konkrétan a megtakarítás összegét, hanem csak a 
teljesítendő feladatokat, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
17/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézménynél nem határozzák meg konkrétan a megtakarítás 
összegét, csak a teljesítendő feladatokat. Igazgató asszony 
dolgozza ki a megtakarítási lehetőségeket. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin ETKIKI igazgatója 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az előterjesztésben szereplő javaslatát visszavonja.  
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
5 igen szavazattal javasolja a bizottság, a közfoglalkoztatással kapcsolatban az Egyek 
Fejlesztésért Közalapítvány közreműködésével a 4 millió Ft. megtakarítás realizálását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
18/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a közfoglalkoztatás 
önerejével kapcsolatban az Egyek Fejlesztésért Közalapítvány 
közreműködésével 4 millió Ft bevétel kerüljön tervezésre a 
2011. évi költségvetésben. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása működési célú pénzeszköz átadása tény, a 
cafetéria juttatás megvonásának eredményeképpen.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki egyet ért azzal, hogy a Balmazújvárosi Kistérség 
Többcélú Társulása működési célú pénzeszköz átadása kapcsán 2.127.000 Ft megtakarítás 
realizálása szükséges, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
19/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Balmazújvárosi 
Kistérség Többcélú Társulása működési célú pénzeszköz 
átadása kapcsán 2.127.000 Ft megtakarítás realizálása 
szükséges. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A dologi kiadások tekintetében az idei évben lecserélik a lámpákat, a szerződés is le fog járni, 
közbeszerzési eljárást indítanak, ami valószínűleg abba az irányba indítja a dolgokat, hogy 
reálisan 1 millió Ft. megtakarítás várható.  
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Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
4 igen szavazattal és 1 tartózkodással javasolja a bizottság a dologi kiadások csökkentését az 
alábbiak szerint: 

� „Egyeki vígasságok” tekintetében 2 millió Ft. megtakarítás 
� Közvilágítással kapcsolatosan 1 millió Ft. megtakarítás 

Ilyen gazdasági helyzetben, amikor az intézmények léte van veszélyben, első sorban a 
rendezvényekről kell lemondani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki egyet ért azzal, hogy a közvilágítással 
kapcsolatosan 1 millió Ft. megtakarítás realizálása szükséges, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
20/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a közvilágítással 
kapcsolatosan 1 millió Ft megtakarítás realizálása szükséges a 
2011. évi költségvetésben. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki egyet ért azzal, hogy az „Egyeki vígasságok” 
tekintetében 2 millió Ft. megtakarítás realizálása szükséges, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
21/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az „Egyeki vígasságok” 
tekintetében 2 millió Ft megtakarítás realizálása szükséges a 
2011. évi költségvetésben. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az előterjesztésben szereplő javaslatát visszavonja.  
 

Szünet. 
 
12./ Kérdések, interpellációk 
 
Vigh József biz. eln.: 
Kéri képviselő társait, ne felejtsék el, hogy a január 31. a vagyonnyilatkozatok leadási 
határideje, tartsák az időpontot. 
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Kovács Sándorné képviselő: 
2 településőr, Kiss Sándor és Sárai István foglalkoztatása megszűnt, munkájuk kifogástalan 
volt, rendőrökkel jártak szolgálatba, jelenleg azonban 1 fő rendőrt nem vezényelnek egyedül 
szolgálatba, ezért éjszaka nem lesz rendőr a faluban. El kell gondolkodni, egyeztetéseket kell 
kezdeményezni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ő is részt kíván venni az egyeztetéseken. 
 
13./ Egyebek 

1./ Önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok lakhatóvá tétele 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Érkezett 2 árajánlat, majd egy módosított árajánlat, Antal László képviselőt felkérte, hogy ő is 
kérjen egy harmadik ajánlatot, de nem adtak ajánlatot, mert nem tudtak ettől kedvezőbb 
ajánlatot adni. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy szerezzen be 
még egy árajánlatot helyi vállalkozóktól az önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok 
lakhatóvá tételére vonatkozóan. Javasolja, hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. nyújtson 
be új árajánlatot.  
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 3 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek a ZSAD-MUN BAU Kft. (4069 Egyek, Táncsics M. út 48.) ajánlatát 
fogadja el az Önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok lakhatóvá tétele érdekében. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A településfejlesztési bizottság ülésén került kiosztásra a Szöghatár Kft. módosított ajánlata. 
Akkor is elmondta, hogy 2 lehetőségük van, vagy kérnek még egy harmadik ajánlatot, vagy 
úgy hozzák meg a döntést, hogy ebben az esetben eltekintenek a szerződéskötési 
szabályzatban foglaltaktól, mivel a szabályzat szerint 1 millió Ft. fölött 3 árajánlat szükséges. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Olyan információt hallott, hogy a ZSAD-MUN BAU Kft-nek nincs az iparkamaránál a 
regisztrációja, nem tudja biztosan, csak halotta, meg kellene keresni az iparkamarát, hogy 
meg van-e a regisztráció. Futna még egy kört a Szöghatár Kft-vel, mivel nem mindegy, hogy 
külső cégnek fizetnek,vagy a saját Kft-jüket erősítik.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A Szöghatár Kft ajánlatában csak anyagár szerepel, a koncepcióban 1 kőműves szerepel, ezt a 
munkát csökkentett kapacitással nem tudja, hogy tudná elvégezni a Kft., nekik ezen hasznuk 
nem is lenne, sőt ezzel a Kft-t tehermentesítenék. Az iparkamarai regisztráció hiányáról nincs 
tudomása, helyi vállalkozóról van szó, évek óta az építési iparban dolgozik, szerinte el lehet 
fogadni az ajánlatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatával egyet 
ért és támogatja, hogy ebben az esetben tekintsenek el a szerződéskötési szabályzatban 
foglaltaktól, jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
22/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a ZSAD-MUN BAU 
Kft. (4069 Egyek, Táncsics M. út 48.) ajánlatát fogadja el az 
Önkormányzati tulajdonban lévő Toldi M. út 28., Fő út 202., Fő 
út 4., Lenin út 61., Fő út 76/b. sz. alatti ingatlanok lakhatóvá 
tétele érdekében és bízza meg a felújítási munkálatok 
elvégzésével bruttó 1.565.260 Ft összegben. 
 
Képviselő-testület a szerződéskötési szabályzatban foglaltaktól 
eltekint, tekintettel arra, hogy 3 árajánlat bekérése lett volna 
szükséges. 
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Visszavonja a javaslatát. 
 
13./ Egyebek 

2./ Tájház további sorsáról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A tájházat annak idején a Kft. 2 millió Ft-ból szépen felújította, de sajnos most megroggyant a 
fala, a szakértő szerint pedig nem éri meg felújítani, mivel annak a költsége 3-4 millió Ft. 
lenne. Szóbeli ajánlat alapján a Kft. 2 millió Ft-ból meg tudná oldani a helyreállítást. 
Funkcióját betöltő, nagyon jó helyen lévő épület volt. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az építésügyi hatóság álláspontja alapján 2 lehetőség van, de ma mindenképpen szükséges 
valamilyen döntést hozni, mivel 15 napon belül reagálniuk kell. Az egyik lehetőség a bontás, 
amikor meglátták a tájházat belülről a szakemberek azt mondták, véleményük szerint 
menthetetlen. A másik lehetőség, hogy fel kell kérni egy szakértőt, hogy készítsen egy 
szakvéleményt és annak mentén kell elvégezni a felújítást. Amikor a szakértő meglátta, azt 
mondta, hogy a szakértői vélemény elkészítése 500.000-600.000 Ft. lenne, de nem biztos, 
hogy azt tudná a vélemény végén leírni, hogy az épület megmenthető. Mivel 1,6 millió Ft-os 
támogatás elvesztéséről lehet szó, lehetőség van egy szakértői vélemény kérésére, aminek a 
költsége kb. 250.000 Ft. lenne és leírja, hogy a belvíz és az alap hiánya okozta az 
épületkárosodást, ezzel talán megmenthető lenne a pályázati támogatás, vagy csak részben 
kellene visszafizetni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az ő álláspontja az időhúzás lenne, nem tudja, hogy a pályázati pénzt vissza kell-e fizetni, 
tisztán kellene látni. Ne mondják ki, hogy le akarják bontani, hanem mondják azt, elindulnak 
a szakértő megkeresésében, adjanak még időt. Az épület jelenleg stabilizálva van, 
balesetveszély nincs, a szomszédok elfogadták, ő húzná az időt, induljanak el szakértő 
irányába, kérjenek árajánlatot. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ez az épület a személy és vagyonbiztonságot veszélyezteti, javasolja, hogy döntsék el a 
bontást, lehetetlen helyreállítani, a szakértőre nem költene egy forintot sem, inkább megkérné 
a néprajzi múzeumot, hogy engedélyezze a tájház más helyre helyezését, ha van egy kis 
tolerancia bennük, hozzájárulnak, ha nem, a jelen helyzet a szerződés 7/d pontjába beleillik és 
vissza kell fizetni a támogatást. Jelenleg alá van dúcolva, de mi van ha ellopják a fát és 
akárkire ráesik, ez feszült szituáció. 
 
Fazekas Sándor Tűzoltóparancsnok: 
Ez a felújítás a tetőre szólt, sok munkát a Kft saját költségén végzett. Volt egy másik pályázat 
a 2000-es évek elején, de most legutóbb nem lett az épület felújítva, csak a tető, a pályázat 
csak arra szólt.  A falazata sártapasztással lett javítva, ahogy a néprajzi múzeum előírta, hogy 
milyen anyagokat lehet felhasználni. Véleménye szerint meg kellene egy olcsóbb szekértővel 
nézetni, mert szerinte helyre lehet állítani, ennek ára van, de az egész épület alá kell 
támasztani. Meg kéne nézni statikussal, annyi munkát öltek bele, már akkor el kellett volna 
dózerolni, de nem az volt a cél, most viszont helyreállítani nem olcsó, de szerinte megoldható, 
csináltak már ilyet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bontás megindítására szavaz, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodással szavazott és a javaslat nem kapta 
meg a kellő támogatottságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy statikus szakértőt bízzanak meg, 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 tartózkodással szavazott és a javaslat nem kapta meg a kellő 
támogatottságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy szakértőt bízzanak meg, aki 
dolgozza ki a tájház megmentésének részleteit, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 tartózkodással szavazott és a javaslat nem kapta meg a kellő 
támogatottságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy kutassanak fel olcsóbb szakértőt, 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 6 tartózkodással szavazott és a javaslat nem kapta 
meg a kellő támogatottságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy kezdjenek egyeztetést a néprajzi 
múzeummal, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
23/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Tájház ügyében 
kezdjenek egyeztetést a néprajzi múzeummal. 
 
Határidő: 2011. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin igazgató 
   Gábor Istvánné intézményegység-vezető 

 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Bármi baleset történik, az ő felelősségük lesz az első, az építésügy egyértelműen a bontásra 
tett javaslatot, sajnálva a tájházat, de ő nem vállalná fel jogilag ezt, inkább felépíthetnék újra 
vagy áthelyezhetnék máshová. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Név szerinti szavazást kezdeményez? 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Javasolja, hogy ennek a plusz információnak a birtokában ismételjék meg a szavazást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki arra szavaz, hogy szavazzanak újra a bontás 
tekintetében, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
24/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Tájház elbontása 
tekintetében újbóli szavazást rendel el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a bontás megindítására szavaz, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
25/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület megismerve az I. fokú Építésügyi Hatóság és 
Szebellédy Géza szakértő szakmai véleményét (szóbeli) úgy 
határozott, hogy az Egyek, Fő út 57. szám (hrsz: 940) alatt lévő 
Tájház lebontása mellett dönt. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy értesítse az I. fokú Építésügyi 
Hatóságot és tegye meg a szükséges intézkedéseket. 
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Vannak olyan szerencsés helyzetek, amikor magától összeomlik egy ház. 
 
13./ Egyebek 

3./ Szöghatár Kft. kérelme nyersanyagnorma emelésre 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, a gyermek 
élelmezés nyersanyag normájának 2011. március 1-vel történő 5%-os emelését.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A kistérségi ülésen ottani szolgáltató 3% nyersanyagnorma emelést kért, ő is az 5%-ot 
támogatja, Kft-nek szüksége van 5%-ra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával egyet ért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
26/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
1.) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat által fenntartott 

élelmezést nyújtó intézményekben a nyersanyagnormát 5%-os emeléssel az alábbiak 
szerint állapítja meg 2011. március 1-től: 
 
Óvodai nyersanyag norma: 

Tízórai:      58.- Ft 
     Ebéd:     132.- Ft 
     Uzsonna:      54.- Ft     

Összesen:    244.- Ft 
 

Óvodai mini csoport nyersanyag norma: 
     Tízórai:      58.- Ft 
     Folyadékpótlás     21.- Ft 

     Ebéd:     132.- Ft 
     Uzsonna:      54.- Ft     

Összesen:    265.- Ft 
 
Általános iskolai nyersanyagnorma: 

     Tízórai:      55.- Ft 
     Ebéd:     182.- Ft 
     Uzsonna:      54.- Ft     

Összesen:    291.- Ft 
 
    Határidő: 2011. március 01. 

Felelős: Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 
      Közgazdasági iroda 

  Intézményvezetők 
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13./ Egyebek 
4./ Szöghatár Kft. ügyvezetőjének véglegesítése  

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Meg kell nyilatkoztatni Zelei Józsefet, hogy hozzájár-e a nyílt üléshez? 
 
Zelei József Szöghatár Kft. ügyv.: 
Nyilatkozik, hogy hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szokatlan helyezet, de dönteniük kell, hogy a próbaidő lejártakor mi legyen az ügyvezetővel, 
mivel az ő személyének megválasztását még az előző testület vitte véghez, az előző testület 
választotta meg. Az ügyvezető úrnak ezzel az új testülettel kell együtt dolgoznia. Az 
ügyvezető úrral egyeztetve arra jutottak, hogy a jelenlegi munkaviszonyt a próbaidő alatt 
megszüntetik és egy másik praktikusabb jogi formára térnek át, a megbízásos jogviszonyban 
folytatódna a munkája. A tervezet ki lett küldve e-mailen a képviselőknek, az ügyvezető úrral 
tanulmányozták ezt a jogviszonyt, mindketten ezt tartják jobbnak. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
1 kérdése van, ügyvezető úr a megbízási szerződés tervezetét elfogadja-e vagy nem? 
 
Zelei József Szöghatár Kft.ügyv.: 
Közös megegyezéssel elfogadja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A megbízási szerződés tervezete kiküldésre került, a kinevezésről szóló határozat szintén 
kiosztásra került, illetve a pályázati felhívás is, hogy teljes körűen ismerje meg a testület a 
körülményeket. A próbaidőn belül a munkaviszony megszüntethető. ebben az esetben 3 
döntés szükséges: 1.) az ügyvezető munkaviszonyát a felek közös megegyezésével 2011. 01. 
27-vel megszüntetik. 2.) a korábban hozott határozatokat a testület visszavonja. 3.) ügyvezetőt 
2011. január 28-tól határozatlan idejű megbízási jogviszony keretében foglalkoztatják. Ezen 
kívül szükséges dönteni a jövedelmére vonatkozóan is.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Döntés szükséges a jegyzőkönyvvezetés átvételéről, mivel a jegyzőkönyvvezető rosszul lett. 
Javasolja, hogy Bóta Barbarát válasszák meg jegyzőkönyvvezetőnek. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal Bóta Barbarát megválasztotta jegyzőkönyvvezetőnek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ha nincs több hozzá szólás, akkor jegyző asszony segítségét kéri a határozathozatalhoz. Az 
eddig hozott határozatok visszavonatala ügyében döntés kell-e? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Igen. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a munkaviszony közös megegyezéssel történő 
megszüntetésére szavaz, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal szavazott. 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az eddigi döntések visszavonására szavaz, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal szavazott. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Nem ért egyet a díjazással, több lesz az ügyvezető bére, mint korábban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A rendezvények rendezésének sikerességében érdekeltté kell tenni az ügyvezetőt, ezért 
támogatja változatlan formában a megbízási szerződés elfogadását. 
 
Holló János alpolgármester: 
Ő is javasolja, hogy a tartalom változatlan maradjon. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki a megbízási jogviszony elfogadására szavaz, 
kézfelnyújtással jelezze. (mellékelt tartalommal) 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester megállapítja, hogy 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
27/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
1.) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

úgy határozott, hogy Zelei József (4069 Egyek, 
Csalogány út 13.) munkaviszonyát a felek közös 
megegyezésével 2011. 01. 27-vel megszüntetik. 

2.) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
Zelei József (4069 Egyek, Csalogány út 13.) 
ügyvezetésével kapcsolatos korábbi Képviselő-testületi 
határozatokat (a 308/2010.(VIII.26) és 
309/2010.(VIII.26) sz. határozatokat) a mai nappal 
visszavonja. 

3.) Képviselő-testület úgy határozott, hogy Zelei József 
(4069 Egyek, Csalogány út 13.) ügyvezetőt 2011. január 
28-tól határozatlan idejű megbízási jogviszony keretében 
foglalkoztatja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
28/2011. (I.27.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy Zelei József (4069 Egyek, Csalogány út 13.) 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft ügyvezetésére vonatkozó 
megbízási szerződését a melléklet szerinti tartalommal 
jóváhagyja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az alapító okirat módosítását előkészítették, kiosztásra is került. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, vegyék napirendre az alapító okirat módosítását. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
29/2011. (I.27.) sz. határozata: 
 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítását napirendre tűzi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester kéri, aki az alapító okirat módosítással egyet ért, jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. Alapító Okiratának 10. pontja „ügyvezető” 
címszó alatti meghatározások második mondata az alábbiak 
szerint változik: 
„Megbízatása 2011. január 28. napjától határozatlan idejű 
megbízási jogviszony”. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
       Zelei József ügyvezető 
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13./ Egyebek 
5./ Polgármesteri tanácsadó további finanszírozásáról döntés (szóbeli előterjesztés) 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Elégedett a munkájával, a beruházásokkal kapcsolatban jó munkát végzett. A későbbiekben 
meg lesz a munkájának a gyümölcse. Javasolja, hogy még 3 hónapig engedjék tovább 
dolgozni. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek a polgármesteri tanácsadó finanszírozását további 3 hónapra.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
31/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a polgármesteri 
tanácsadó 3 hónapra történő további megbízásához hozzájárul és 
a szükséges pénzügyi fedezetet a 2011. évi költségvetésben 
elkülöníti. 
 
Határidő: 2011. május 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Szekeres Zsuzsanna közg. ir. vez. 

 
13./ Egyebek 

6./ Árajánlat a Mitsubishi szervízelésére és vizsgáztatására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Itt tanácstalanok, a Tűzoltóságnak kellene átvenni üzemeltetésre. Javasolja, hogy ingyenesen 
ajánlják fel a Tűzoltóságnak. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Mitsubishi 
gépkocsit ajánlják fel a Köztestületi Tűzoltóság részére üzemeltetésre, amennyiben igényt 
tartanak rá.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottsági javaslattal egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
32/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Mitsubishi L 300 
típusú HBV-463 forgalmi rendszámú gépkocsit felajánlja a 
Köztestületi Tűzoltóság részére üzemeltetésre, amennyiben 
igényt tartanak rá.  
 
Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Fazekas Sándor Tűzoltóparancsnok 

 
13./ Egyebek 

7./ Bérpótló juttatás feltételeinek helyi szabályozása (szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az állam lehetőséget ad arra a helyi szabályozásra, hogy a lakókörnyezet rendben tartását 
lehet követelményként előírni. Ez még nem került kidolgozásra. Lehet javaslatot tenni, mit 
várnak el, ki fogja ellenőrizni és mikor. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Nincs WC, kerítés, rumli van. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A lényeg, hogy egységes feltételrendszert kell kidolgozni és ezt kell elérni. Objektív és 
mérhető legyen, nem kell túlbonyolítani, megragadja-e az életminősége javításához szükséges 
lehetőségeket pl. a kert művelése. 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Utóbbira nincs törvényi felhatalmazás. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Csak köztisztviselő végezheti, mert hatósági munka. 
 
Dr. Pető István hatósági irodavezető: 
Mi lesz, ha egy embernek nem adjuk meg a támogatást, akkor is nekünk kell segíteni. 
Vigyázni kell a feltételek megfogalmazásával 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy a rendeletet készítsék elő, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
33/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Bérpótló juttatás 
feltételeinek helyi szabályozásáról készítse elő a Polgármesteri 
Hivatal a rendelet tervezetet. 
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Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
13./ Egyebek 

8./ Tájékoztatás induló szakrendelésekről 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság, az induló szakrendelésekről szóló 
tájékoztató tudomásul vételét javasolja a Képviselő-testület felé. Ha nem vállalja a Dr. 
Gomez, vegyék fel a kapcsolatot a másik szolgáltatóval. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Holnap jár le a határidő, ha nem intézkedik, a másik szolgáltatót hétfőn felkeresik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a tájékoztató tudomásul vételére és a 
közreműködői szerződések jóváhagyására szavaz, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
34/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az induló 
szakrendelésekről szóló tájékoztatót tudomásul veszi és a 
közreműködői szerződéseket jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
13./ Egyebek 

9./ Szociális utalványok bevezetése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Hasonló a monoki kezdeményezéshez. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság, a szociális utalványokról készült 
tájékoztató tudomásul vételét javasolja a Képviselő-testület felé és javasolja, hogy az 
utalványok bevezetésének tárgyalására a költségvetés elfogadása után térjenek vissza. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a szociális 
utalványok bevezetéséről szóló tájékoztató tudomásul vételét. Javasolja, hogy a témára a 
költségvetés elfogadása után térjenek vissza.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Halasszák el a döntést február 15-ig. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottsági javaslatokkal egyet ért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
35/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a szociális utalványok 
bevezetéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi, a konkrét 
döntés meghozatalára a költségvetés elfogadása után térnek 
vissza.  
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

10./ 2011. évi Közbeszerzés terv jóváhagyása 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek 2011. évi 
Közbeszerzési terv jóváhagyását.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
36/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az önkormányzat és intézményei 2011. évi 
Közbeszerzési Tervét elfogadja. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

11./ Vízmű Zrt.-vel kötött megállapodás módosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
2010. december 31-ig be kellett volna fejezni a vízminőség javító programot, ez nem történt 
meg teljes körűen, kérik a hosszabbítást és elfogadják a pénzügyi bizottság feltételeit. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A Vízmű leírta mi az oka az egy éves késésnek és elfogadta a pénzügyi bizottság döntését. 
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Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Vízmű Zrt-
vel kötött megállapodás elfogadását az eredeti tartalom megtartása mellett támogassa. Kérjen 
tájékoztatást a határidő 1 évvel való meghosszabbításának indokairól.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a pénzügyi bizottság javaslatával egyet ért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
37/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Vízmű Zrt-vel kötött 
megállapodás elfogadását az eredeti tartalom megtartása mellett 
támogatja. Tájékoztatást kér a határidő 1 évvel való 
meghosszabbításának indokairól. 
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

14./ Nagy Tibor (Party Rádió) kérelme 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek Nagy Tibor, a 
Party Rádió ügyvezetője kérelmének támogatását forrás hiánya miatt.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A válaszlevélbe írják bele a megváltozott finanszírozást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
38/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Nagy Tibor, a Party 
Rádió ügyvezetője kérelmét forráshiány miatt nem támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

15./ Ajándékozási szerződés jóváhagyása, faház értékesítése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A faházat ingyen és bérmentve megkapták, erről kellene dönteni és arról, milyen formában 
értékesítsék. 
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Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a faház 
értékesítésével kapcsolatos ajándékozási szerződés jóváhagyását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy a faház értékesítésével 
kapcsolatos ajándékozási szerződést hagyják jóvá és az Egyeki Hírmondóban hirdessék meg 
az értékesítést, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
39/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Murvai Lászlóné Papp 
Róza (szül: Egyek, 1943.03.19., an.: Szabó Erzsébet, cím: 4069 
Egyek, Dózsa Gy. út 56.) által felajánlott Fő téren található 534 
hrsz-ú fabódé ajándékozásáról szóló 2010. december 27-én kelt 
ajándékozási szerződést utólag jóváhagyja és az Egyeki 
Hírmondóban hirdeti meg az értékesítést. 
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

16./ Tulajdonosi hozzájárulás jóváhagyása sertéstelep transzformátor állomás  
       átépítésére 

 
Vigh József biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
tulajdonosi hozzájárulás jóváhagyását a sertéstelep transzformátor állomás átépítésére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri a jegyzőt az SZMSZ átdolgozására, hogy a tulajdonosi hozzájárulás kéréseket ne kelljen 
minden esetben testület elé hozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
40/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a sertéstelep 
transzformátor állomás átépítésére adott tulajdonosi 
hozzájárulást jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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13./ Egyebek 
17./ Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 

 
Vigh József biz. eln.: 
Az Ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az Egyek 
Fejlesztéséért Közalapítvány alapító okiratának módosítását. 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és 
Sport Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek 
Fejlesztéséért Közalapítvány alapító okiratának módosítását. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottsági javaslatokkal egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
41/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az Egyek Fejlesztéséért 
Közalapítvány Alapító Okiratának módosítását elfogadja. 
Az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány Alapító Okiratának 
„közhasznú tevékenységek” címszó alatti meghatározások első 
fordulata az alábbiakra változik: 
- szociális tevékenység, családsegítés, időskorúak gondozása, a 

munkanélküliség kezelése, közfoglalkoztatás támogatása, 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 
   Szekeres Ákos Kuratórium elnöke 

 
13./ Egyebek 

18./ Ülésterv módosítása 
 
Vigh József biz. eln.: 
Az Ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az ülésterv 
módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
42/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a 2011. évi üléstervet az alábbiak szerint 
módosítja: 
- A 2011. február 10-i ülésre tervezett napirendi pontokat, 

melynek címe:  
„2010. évi költségvetési rendelet módosítása,  
Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2011. évi 
költségvetésének elfogadása, Különféle díjtételek módosítása,  
Tájékoztató a temető üzemeltetéséről” 
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napirendeket a 2011. február 15-i   testületi ülésen tárgyalja. 
- A 2011. február 10-re tervezett ülést 2011. február 15-én 

kedden tartja. 
 

Határidő: 2011. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

19./ Önkormányzati ingatlanok kártyás mérőórával történő felszerelése (szóbeli  
       előterjesztés) 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Egyes bérlők több százezres hátralékot halmoznak fel, ez vérlázító. Javasolja, hogy minden 
egyes bérlakásban minden egyes órát cseréljék le mágneses mérőórára, ha nincs rajta pénz, 
nincs szolgáltatás. 
 
Dr. Pető István hatósági ir. vez.: 
Árajánlatot kért 30.000 Ft az E.ON-nál egy óracsere. A Tigáz-nál kb. 30.000-40.000 Ft, akár 
kedvezmény is igénybe vehető. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy minden önkormányzati ingatlant 
kártyás mérőórával szereljenek fel, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
43/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy minden önkormányzati 
ingatlant kártyás mérőórával szereljenek fel. 
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

20./ Győrfi István kérelme 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással nem javasolja a Képviselő-
testületnek Győrfi István bérleti díj elengedése iránti kérelmének támogatását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ez a megszorítások miatt van. 
 
Holló János alpolgármester: 
Egyet ért a bizottság döntésével, vállalja a bérleti díj egy részének kifizetését és várja a 
követőket. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Javasolja, hogy évente egy alkalommal adják oda díjmentesen, ha már az egyéb 
rendezvényektől elvették a pénzt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy az általános iskola tornatermét 
évente egy alkalommal ingyenesen bocsássák Győrfi István rendelkezésére, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
44/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola tornatermét évente egy 
alkalommal ingyenesen bocsássák Győrfi István rendelkezésére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
   Hajduné Holló Katalin ETKIKI igazgatója 

 
13./ Egyebek 

21./ Ajánlat a Magyar Önkormányzatok Online Enciklopédiájában való megjelenésre 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek a Magyar 
Önkormányzatok Online Enciklopédiájában való megjelenésre vonatkozó ajánlat elfogadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
45/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Magyar 
Önkormányzatok Online Enciklopédiájában való megjelenésre 
vonatkozó ajánlatára forráshiány miatt nem tart igényt. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

22./ Dics István kérelme 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Dics 
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István kérelmét támogassák és az útstabilizálásra adott árajánlat alapján készítsék el a Baross 
úton az útalapot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ő is javasolja a kérelem támogatását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a bizottság javaslatával egyet ért, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
46/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Dics István kérelmét 
támogatja és Dudits Pál vállalkozó által útstabilizálásra adott 
árajánlat alapján készítsék el a Baross úton az útalapot. 
 
Határidő: 2011. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna közg ir. vez. 
 
13./ Egyebek 

23./ Kátai Istvánné ingatlan felajánlása 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja a Képviselő-testületnek az 
ingatlan megvételét, anyagi forrás hiányában. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
47/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy Kátai Istvánné által 
felajánlott Egyek, Fő út 194. sz. alatti ingatlant nem kívánja 
megvásárolni forráshiány miatt. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

24./ Nagy Gizella ingatlan felajánlása 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a 
4069 Egyek, Bocskai u. 46. szám alatti ingatlan megvásárlását forrás hiány miatt.  
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A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, elviekben 
támogassa az ingatlan megvételét, amennyiben a későbbiekben találnak rá forrást. 
A Fenntartható Településfejlesztési, Közbiztonsági, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, 
Ifjúsági és Sport Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy abban az 
esetben vásárolják meg a Nagy Gizella által felajánlott 4069 Egyek, Bocskai út 46. sz. alatti 
ingatlant, amennyiben a kötbér követelését az önkormányzat érvényesíteni tudja, ebben az 
esetben tárgyalja újra a testület a kérelmet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a településfejlesztési bizottság javaslatával egyet 
ért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
48/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy abban az esetben 
vásárolják meg a Nagy Gizella által felajánlott 4069 Egyek, 
Bocskai út 46. sz. alatti ingatlant, amennyiben az önkormányzat 
felhalmozási célú bevételei realizálódnak (kötbér), ebben az 
esetben újratárgyalja a testület a kérelmet. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
13./ Egyebek 

25./ Lukács Józsefné kérelme lakás helyreállítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Ismerteti a kérelmet. 
 
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Többször beadta már a kérelmet és biztos rossz helyzetben van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A Kft. vezetője február 25-ig járja körbe a lehetőségeket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki arra szavaz, hogy Kft. vezetője február 25-ig járja 
körbe a lehetőségeket, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
49/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy felkéri az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. vezetőjét, hogy járja körbe a Lukács 
Józsefné lakás helyreállításával kapcsolatos lehetőségeket. 
 
Határidő: 2011. február 25. 
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Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
13./ Egyebek 

26./ Kiss Ernő ügye 
 
Hajduné Holló Katalin biz. eln.: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a Kiss Ernő 
ügyében készült tájékoztató tudomásul vételét.  
Kovács Sándorné biz. eln.: 
Szociális, Egészségügyi és Gyermekvédelmi Bizottság, a Kiss Ernő ügyével kapcsolatban 
készült tájékoztató tudomásul vételét javasolja a Képviselő-testület felé.  
             
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
A hatáskör az övé, piaci alapon kötött szerződést Kiss Ernővel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester, kéri, aki a tájékoztató elfogadására szavaz, kézfelnyújtással 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
50/2011. (I.27.) sz. határozata: 

 
Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Kiss Ernő ügyéről 
szóló tájékoztatást tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 20:50 
perckor bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 
________________________             ________________________ 
     Csepreginé Kocsis Nóra        Dr. Miluczky Attila 

       Jegyző                Polgármester 
 
 
 
________________________             ________________________ 
        Dr. Hegyesi Kálmán           Kovács Sándorné 
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 
 
_______________________               _______________________ 
 Marekné Szanku Gabriella                Bóta Barbara 
      Jegyzőkönyvvezető           Jegyzőkönyvvezető 


